
 

 

Zápisnica 

napísaná na 12. zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Senici, konanom 

dňa 19. septembra 2024 

 

P r í t o m n í 

Pracovné predsedníctvo:  

Ing. Mgr. Martin Džačovský, primátor mesta; JUDr. Marek Došek, prednosta MsÚ; Mgr. 

Tomáš Makas, hlavný kontrolór, Mgr. Filip Lackovič, zástupca primátora 

 

Poslanci MsZ: 

Mgr. Ivana Mičová, Mgr. Peter Hutta, PhDr. Miriam Madunická, PhD, Mgr. Filip Lackovič, 

RNDr. Ľubica Krištofová, Mgr. Peter Pastucha, Ing. arch. Martin Čonka, Mgr. Ľubomír 

Štvrtecký, MUDr. Andrej Papp, Ing. Jarmila Barcaj Drinková, Mgr. Lenka Včelková, Ľubomír 

Miča, Mgr. Kristína Chudá, Ing. Martin Lidaj, LL.M., MBA, Ing. Roman Sova, Ing. Pavol 

Kalman, Ing. Ľubica Vyletelová, Mgr. Branislav Grimm, Dušan Podmajerský 

 

P r i z v a n í : 

Bc. Tichomír Ivan, vedúci odd. MsÚ; Ing. arch. Ladislav Michalka, v. z. vedúci odd. MsÚ;  Ing. 

Renáta Hebnárová, ved. odd. MsÚ; Mgr. Milan Dieneš, Mgr. Natália Mináriková – vedúci odd.; 

Ing. Mária Gavorová, PhD., ved. Odd. MsÚ,  Ing. Ivan Nosko, ved. SOÚ; Mgr. Jaroslav Pecha 

– náčelník MsP; Mgr. Art. Martin Dudáš, ved. SŠÚ; Ing. Peter Turza, riaditeľ TS, Ing. 

Margaréta Ivanová, PhD, riaditeľka MsKS, Mgr. Vladimír Šváček; PaedDr. Krzysztof Siwiec, 

Ing. Svetlana Chábelová, Mgr. Vladimír Včelka – riaditelia škôl; Ing. Martina Kolarčíková, 

riaditeľka ZSS, Senica; Ing. Nora Černáčková, konateľka Sociálneho podniku Senica, Ing. 

Martin Ružička, riaditel' ÚPSVaR, Senica; Renáta Rýzková, riaditeľka MŠ; Bc. Adam Janíček, 

MBA vedúci strediska Senica, Arriva, a. s.; Ing. Dávid Jakub, veliteľ DHZM Senica; pplk. Mgr. 

Peter Šefčík, riaditeľ okresného riaditel'stva  HaZZ v Senici; Branislav Bederka, zamestnanec 

MsÚ 

 

O s p r a v e d l n e n ý :  

Ing. Róbert Mozolič  

 

M é d i á: 

TV Sen, spol. s r.o. 

 

O s t a t n í    p r í t o m n í : podľa prezenčnej listiny 

  



Bod č. 1. – Otvorenie, schválenie programu MsZ, určenie 

overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Vážené poslankyne, vážení poslanci, vážení prítomní, otváram dvanáste zasadnutie Mestského 

zastupiteľstva v Senici, na ktorom vás všetkých vítam. Na dnešnom zasadnutí zvlášť vítam 

riaditeľa Úradu práce, sociálnych vecí a rodiny v Senici, pána Ing. Martina Ružičku. Z 19 

poslancov je podľa prezenčnej listiny prítomných 17 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina. 

Zasadanie mestského zastupiteľstve uznášaniaschopné, preto otváram jeho rokovanie. 

Ospravedlnení sú pán Ing. Mozolič a pani poslankyňa Vyletelová, ktorá sa pripojí neskôr. 

Zápisnica z predchádzajúceho mestského zastupiteľstva overená a je k nahliadnutiu poslancom. 

Za overovateľov zápisnice určujem pani poslankyňu Madunickú a pána poslanca Lackoviča. 

Za zapisovateľku zápisnice určujem pani Langovú. Predsedníctvo dnes tvoria bez titulov 

Tomáš Makas, Marek Došek, Filip Lackovič a Martin Džačovský. Pred hlasovaním o programe 

vás chcem informovať, že Ing. Martin Lidaj prevzal ako náhradník vo volebnom obvode číslo 

3 osvedčenie o zvolení za poslanca Mestského zastupiteľstva v Senici a na dnešnom zasadnutí 

zloží zákonný predpísaný sľub poslanca. Žiadam pána Ing. Martina Lidaja k rečníckemu pultu 

a aby zložil sľub poslanca pred poslaneckým zborom. Informáciu o nástupe náhradníka na 

uprázdnený poslanecký mandát budeme brať na vedomie v bode programu číslo 15.  

Ing. Martin Lidaj (poslanec)  

Ďakujem pekne, pán primátor. Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje 

povinnosti, ochraňovať záujmy mesta, dodržiavať Ústavu Slovenskej republiky, ústavné 

zákony, zákony a ostatné všeobecne záväzné aj právne predpisy a pri výkone svojej funkcie 

poslanca mestského zastupiteľstva ich budem uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a 

svedomia.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 1. Schválenie programu. Odporúčam, aby dnešné zasadnutie 

dvanásteho Mestského zastupiteľstva rokovalo podľa predloženého programu, ktorý bol 

zverejnený na úradnej tabuli, elektronickej úradnej tabuli, webovom sídle a centrálnej úradnej 

elektronickej tabuli. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje 

program dvanásteho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Senici konaného dňa 19. septembra 

2024. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Program sme SCHVÁLILI.  

Uznesenie č. 385: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

program 12. zasadnutia MsZ v Senici, konaného dňa 19. septembra 2024.  

H l a s o v a n i e : prítomných:17    za:16     proti:0      zdržalo sa:0     nehlasovalo:1    počet poslancov:19   

Program 12. zasadnutia MsZ v Senici 

 

1. Otvorenie, schválenie programu MsZ, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

2. Voľba návrhovej a mandátovej komisie 

3.1 Správa o plnení uznesení MsZ s termínom plnenia do 19.09.2024 

3.2 Správa HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 8/2023/269/b 



4.1 Uznesenia prijaté na 11. zasadnutí MsZ dňa 20.06.2024 

4.2 Uznesenia prijaté na 11. zasadnutí MsR dňa 10.09.2024 

5.  Prehľad plnenia a čerpania rozpočtu mesta a organizácií v jeho riadení k 30.06.2024 

6.1  Informácia o zmene rozpočtu na rok 2024 Rozpočtovým opatrením primátora č. 2/24 

6.2  Informácia o zmene rozpočtu na rok 2024 Zmenou rozpočtu mesta č. 2/24 

6.3  Informácia o zmene rozpočtu na rok 2024 Rozpočtovým opatrením primátora č. 3/24 

6.4 Návrh na uloženie finančných prostriedkov na termínovaný vklad 

7.  Informatívna správa o MHD na území mesta 

8.  Výročná správa - Sociálny podnik mesta Senica, s.r.o. za rok 2023 

9.  Výročná správa Zariadenia sociálnych služieb Senica, n. o. za rok 2023 

10.  Informatívna správa o sociálnej starostlivosti na území mesta za rok 2023 

11. Návrh na schválenie Zmluvy o spolupráci a združení finančných prostriedkov s obcami 

zapojenými do projektu „Education for Tomorrow SK-AT“ 

12. Dispozície s majetkom 

13.  Informácia o rozhodnutí primátora o organizačnej zmene v štruktúre MsÚ Senica 

14.1  Návrh na schválenie Rokovacieho poriadku MsR v Senici 

14.2  Návrh na schválenie Rokovacieho poriadku komisií MsZ v Senici 

14.3  Návrh na schválenie Rokovacieho poriadku MsZ v Senici 

14.4  Návrh na schválenie Štatútu mesta Senica 

15.  Informácia o nastúpení náhradníka na uprázdnený poslanecký mandát v MsZ v Senici 

vo volebnom obvode č. 3 

16.1  Návrh na zmenu v mestskom výbore č. 3 

16.2  Návrh na zmenu tajomníka Komisie pre sociálnu, zdravotnú a bytovú oblasť 

16.3  Návrh na zmenu tajomníka Komisie pre vzdelávanie, kultúru a zbor pre občianske 

záležitosti 

16.4  Návrh na zmenu člena Komisie pre vzdelávanie, kultúru a zbor pre občianske záležitosti 

16.5  Návrh na zmenu v Pozemkovom spoločenstve vlastníkov lesa „Závršie“ 

17. Správa HK o výsledku kontroly použitia finančných prostriedkov poskytnutých z 

rozpočtu mesta v roku 2023 formou transferu spoločnosti Rekreačné služby mesta 

Senica spol. s r.o. 

18. Správa o činnosti HK za II. štvrťrok 2024 

19. Interpelácie 

20.   Uznesenia prijaté na 12. zasadnutí MsZ 

21.   Záver 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Navrhujem zmenu programu, a to doplniť bod číslo 19. Informácia o protipovodňových 

opatreniach v meste Senica. Má niekto ďalší záujem o zmenu programu? Pán poslanec Sova.  

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ďakujem za slovo, pán primátor. Ja teda, pokiaľ by toto bolo bod číslo 19, tak navrhujem bod 

číslo 20, diskusiu. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Dobre, pán poslanec Podmajerský.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja by som ešte k tomuto bodu, čo je navrhovanému, sa chcel spýtať, že prečo 

sme ho nedostali do e-mailov poslanci všetci? Lebo ja veľmi teda oceňujem, že prišiel takýto 



bod, ale nikto o ňom nevedel, aby sme sa mohli pripraviť na takýto bod.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Riešili sme to v podstate odvčera poobede, dnes, takže sme ešte nevedeli, či tento bod budeme 

zaraďovať, či nie. Prišlo to dnes, takže áno, uznávam, mohli sme to na obed poslať, aby ste túto 

informáciu mali, keďže ide iba o všeobecnú informáciu, tak verím, že bude prospešná. Ideme 

hlasovať. Takže najprv o prvom návrhu, tzn. o doplnení bodu číslo 19. Informácia o 

protipovodňových opatreniach v meste Senica, takže zatiaľ len o čísle, bode 19. Prosím o 

hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Bod číslo 19 bol do programu pridaný. 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A teda návrh pána Sovu, doplnenie diskusie, voľného bodu, prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Tento bod neprešiel. 

Uznesenie č. 386: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

zmenu programu 12. zasadnutia MsZ v Senici, konaného dňa 19. septembra 2024 a to 

doplnením bodu 19 Informácia o protipovodňových opatreniach v meste Senica  a prečíslenie 

nasledujúcich bodov v programe. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18    proti:0   zdržalo sa:0    nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

Schválené nadpolovičnou väčšinou všetkých poslancov. 

 

Bod č. 2. – Voľba návrhovej a mandátovej komisie 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 2, Voľba návrhovej komisie, predkladám návrh na zloženie v rámci 

návrhovej komisie: pán poslanec Pastucha a pán poslanec Miča a pán poslanec Grimm. Má 

nikto z poslancov pozmeňujúci návrh? Neevidujem taký návrh, predkladám návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje návrhovú komisiu v zložení pán poslanec Pastucha, 

pán poslanec Miča a pán poslanec Grimm. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Máme SCHVÁLENÚ komisiu, návrhovú komisiu. 

Uznesenie č. 387: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Peter Pastucha, Ľubomír Miča, Mgr. Branislav Grimm.  

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18   proti:0   zdržalo sa:0     nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na mandátovú komisiu, predkladám návrh na zloženie: pani poslankyňa Mičová, 

pán poslanec Hutta, pán poslanec Čonka. Má niekto návrh na pozmeňujúci návrh? Neevidujem 



taký záujem, predkladám návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje 

mandátovú komisiu v zložení pani poslankyňa Mičová, pán poslanec Hutta a pán poslanec 

Čonka. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. SCHVÁLILI sme mandátovú komisiu. 

Uznesenie č. 388: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

mandátovú komisiu v zložení: Mgr. Ivana Mičová, Mgr. Peter Hutta, Ing. arch. Martin Čonka. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18    proti:0    zdržalo sa:0   nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

Bod č. 3.1. Správa o plnení uznesení MsZ s termínom plnenia do 

19.09.2024 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 3.1. Správa o plnení uznesení mestským zastupiteľstvom s termínom 

plnenia do 19.9.2024. Správu ste dostali v elektronickej podobe. Má niekto z poslancov 

pripomienky? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva. Prosím 

o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. SCHVÁLILI sme Správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva. 

Uznesenie č. 389: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

správu o plnení uznesení MsZ. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:17     proti:0   zdržalo sa:0   nehlasovalo:1   počet poslancov:19 

 

Bod č. 3.2. Správa HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 

8/2023/269/b 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 3.2. Správa hlavného kontrolóra o plnení uznesenia Mestského 

zastupiteľstva v Senici číslo 8/2023/269/b. Má niekto otázky k danej správe? Neevidujem, 

predkladám Návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie Správu 

hlavného kontrolóra o plnení uznesenia Mestského zastupiteľstva číslo 8/2023/269/b, prosím o 

hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Tak ZOBRALI SME v plnom počte NA VEDOMIE Správu 

hlavného kontrolóra o plnení uznesenia. 

Uznesenie č. 390: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e   



správu HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č.8/2023/269/b. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18     proti:0    zdržalo sa:0   nehlasovalo:0  počet poslancov:19                           
 

Bod č. 4.1. Uznesenia prijaté na 11. zasadnutí MsZ dňa 20.06.2024 

Bod č. 4.2. Uznesenia prijaté na 11. zasadnutí MsR dňa 10.09.2024 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 4.1, 4.2. O obidvoch uzneseniach rokujeme aj hlasujeme spoločne. Má 

niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie 4.1 Uznesenia prijaté na 

jedenástom zasadnutí Mestského zastupiteľstva dňa 20.  6. 2024, 4.2 Uznesenia prijaté na 

jedenástom zasadnutí Mestskej rady dňa 10.  9. 2024. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Takže PRIJALI sme aj uznesenia 4.1, 4.2 sme vzali na vedomie. 

Uznesenie č. 391: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e   

1. Uznesenia prijaté na 11. zasadnutí MsZ dňa 20.06.2024 

2. Uznesenia prijaté na 11. zasadnutí MsR dňa 10.09.2024    

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18     proti:0  zdržalo sa:0    nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

Bod č. 5. Prehľad plnenia a čerpania rozpočtu mesta a organizácií v 

jeho riadení k 30.06.2024 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 5. Prehľad plnenia príjmov a výdavkov mesta, organizácie v jeho 

riadení k 30.6.2024. Návrh prerokovala finančná komisia, ktorá bez pripomienok odporúča 

predložiť na schválenie a taktiež ho prerokovala Mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča 

predložiť materiál na schválenie. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem 

taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo Senici schvaľuje prehľad 

plnenia príjmu a výdavkov mesta organizácie v jeho riadení k 30.  6. 2024 Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. SCHVÁLILI SME Prehľad plnenia príjmov a výdavkov mesta, 

organizácie v jeho riadení k 30.  6. 2024.  

Uznesenie č. 392: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

prehľad plnenia príjmov a výdavkov mesta a organizácií v jeho riadení k 30.6.2024. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18    proti:0   zdržalo sa:0    nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

 



 

Bod č. 6.1. Informácia o zmene rozpočtu na rok 2024 Rozpočtovým 

opatrením primátora č. 2/24 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor) 

Prechádzame na bod 6.1. Informácie o zmene rozpočtu mesta na rok 2024 rozpočtovým 

opatrením primátora číslo 2/24. Tento materiál prerokovala finančná komisia, bez pripomienok 

odporúča predložiť na rokovanie a mestská rada bez pripomienok odporúča predložiť na 

rokovanie. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu?  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici 

berie na vedomie informáciu o zmene rozpočtu mesta Senica na rok 2024 rozpočtovým 

opatrením primátora číslo 2/24, prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Takže ZOBRALI SME NA VEDOMIE Informáciu o zmene 

rozpočtu. 

Uznesenie č. 393: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

informáciu o zmene rozpočtu mesta Senica na rok 2024 Rozpočtovým opatrením primátora č. 2/24. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18     proti:0   zdržalo sa:0   nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

Bod č. 6.2. Informácia o zmene rozpočtu na rok 2024 Zmenou 

rozpočtu mesta č. 2/24 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prichádzame na bod 6.2. Informácie o zmene rozpočtu mesta na rok 2024 zmenou rozpočtu 

mesta číslo 2/24. Komisia, prerokovala to finančná komisia, bez pripomienok odporúča 

predložiť na rokovanie a taktiež prerokovala mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča 

predložiť na rokovanie. Má niekto záujem o diskusiu?  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici 

berie na vedomie Informáciu o zmene rozpočtu mesta Senica na rok 2024 zmenou rozpočtu 

mesta číslo 2/24. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. ZOBRALI SME NA VEDOMIE zmenu rozpočtu mesta na rok 

2024 pod číslom bodu 6.2.  

Uznesenie č. 394: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

informáciu o zmene rozpočtu mesta Senica na rok 2024 Zmenou rozpočtu mesta č. 2/24. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18     proti:   zdržalo sa:0    nehlasovalo:0   počet poslancov:19 



Bod č. 6.3. Informácia o zmene rozpočtu na rok 2024 Rozpočtovým 

opatrením primátora č. 3/24 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ideme na bod 6.3. Informácia o zmene rozpočtu mesta na rok 2024 rozpočtovým opatrením 

primátora číslo 3/24. Tento materiál prerokovala finančná komisia, bez pripomienok odporúča 

predložiť na rokovanie a taktiež mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča predložiť na 

rokovanie. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Pán poslanec Kalman.  

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem za slovo, pán primátor. V tomto Vašom rozpočtovom opatrení sa menia niektoré body, 

niektoré body v rozpočte, okrem toho aj bod 1.1 Výkon funkcie primátora. Je to znovu tá istá 

otázka, ako sa Vám kládol pred 2 alebo 3 zastupiteľstvá naspäť. Vaším opatrením ste si sám 

sebe zvýšili výdavky spojené s funkciou primátora o 3,5 tisíca eur, z 8.300 na 11.800, čo teda, 

v tejto súvislosti sa Vás chcem opýtať, že rozpočet pôvodný na rok 2024 tejto, tejto Vašej 

položky bol 8.300  EUR. Ale v bode 5, kde bol teda prehľad čerpania k 30.6 je táto položka už 

naplnená vo výške 10.241  EUR aj 59 centov, čo teda zjavne asi vám nebude stačiť tých 

450  EUR na druhý polrok, tak sa vás chcem opýtať, že teda kde to skončí v tomto roku a prečo 

ste teda dali ešte nižší ten rozpočet? 8.300 ako minulý rok sme spravili poslednú úpravu na 

10.000, na 16.000  EUR a nakoniec skutočnosť bola 15.518, že teda prečo ste si nedali viacej 

peňazí? Napriek tomu ste dali oveľa menej a teda už v polovici roka máte prečerpaný ten 

rozpočet, ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Tento rozpočet, ako ste hovorili, je zhruba väčšinou okolo 15.000  EUR. Táto suma závisí od 

partnerských miest a návštev. My pozývame partnerské mestá, aby k nám prišli, aby videli, aby 

sme u nás napr. vystúpili a táto suma presne závisí od toho, koľkí prídu, kedy prídu a podľa 

toho táto suma je pohyblivá a my nevieme dnes povedať, že resp. na začiatku roka alebo na 

konci roka 2023, koľkí z partnerských miest prídu, či príde väčší súbor, menší súbor, 

potrebujete sa o týchto ľudí postarať, aby mohli tu vystúpiť a tieto partnerské mestá mohli týmto 

spôsobom fungovať, resp. aj zase od nás, pokiaľ idú umelci, bola výstava napr. obrazov vo 

Švajčiarsku v minulosti, resp. minulý rok a robia sa takéto výmeny. Napr. tento rok viete, že 

bola detská olympiáda aj s partnerským mestom z Poľska, kde prišiel celý autobus. Takže toto 

sú výdavky, ktoré neviete úplne predpokladať a na základe toho sa táto suma upravuje.  

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem za odpoveď. Dalo by sa tomu rozumieť, ale teda prečo ste si tento rok dali rozpočet 

8.300, keď bolo minulý rok 10.500, že prečo je to menej?  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Minulý rok bolo okolo 15.  

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

No skutočnosť bola 15. 50  % z toho prečerpali a bolo to až v decembri to bolo, tá skutočnosť 

vašimi bolo rozpočtových opatrení primátora zmenená. Ja by som to chápal tak, že keď máte 

8.300, tak sa asi riadite tým rozpočtom, nie? A nie, že v polovici roka ho máte prečerpaný ten 

rozpočet vo výške 100  %, tak, ako ste si ho schválili pred polrokom alebo Vy ste ho navrhli, 

veď vy ste navrhovali ten rozpočet. Ďakujem.  



Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Prechádzame teda na bod 6.3., resp. ideme o ňom hlasovať. Dávam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie informáciu o zmene rozpočtu 

mesta Senica na rok 2024 rozpočtovým opatrením primátora číslo 3/24, prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Materiál SME ZOBRALI NA VEDOMIE. 

Uznesenie č. 395: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

informáciu o zmene rozpočtu mesta Senica na rok 2024 Rozpočtovým opatrením primátora č. 3/24. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:17   proti:0   zdržalo sa:0     nehlasovalo:1   počet poslancov:19 

Bod č. 6.4. Návrh na uloženie finančných prostriedkov na 

termínovaný vklad 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 6.4. Návrh na uloženie finančných prostriedkov na termínovaný vklad. 

Tento materiál prerokovala finančná komisia, bez pripomienok, odporúča predložiť na 

schválenie, taktiež Mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča na schválenie. Ide o uloženie 

finančných prostriedkov vo výške 1 093 000  EUR na termínovaný vklad. Má niekto záujem o 

diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje uloženie finančných prostriedkov z rezervného fondu mesta 

vo výške 1 093 000  EUR na termínovaný vklad, vkladový účet vedený vo Všeobecnej úverovej 

banke, a.  s. na obdobie maximálne troch mesiacov. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Takže SCHVÁLILI uloženie finančných prostriedkov z 

rezervného fondu na termínovaný vklad.  

Uznesenie č. 396: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

uloženie finančných prostriedkov z rezervného fondu mesta vo výške 1 093 000 Eur na 

termínovaný vklad – vkladový účet vedený vo Všeobecnej úverovej banke a. s. na obdobie max. 

3 mesiacov. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18   proti:0   zdržalo sa:0    nehlasovalo:0    počet poslancov:19 

 

Bod č. 7. Informatívna správa o MHD na území mesta 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 7. Informatívna správa o Mestskej hromadnej doprave na území 

mesta. Tento materiál prerokovala komisia pre výstavbu územnej plánovania, dopravu, ktorá 

bez pripomienok odporúča predložiť na rokovanie a taktiež Mestská rada, ktorá bez 

pripomienok odporúča predložiť na rokovanie. Takže je tu prehľad jednotlivých liniek, ich 

vyťaženosť tým, že momentálne ďalej hľadáme možnosti, ako linky zefektívniť, možno 

presunúť ich tak, aby boli maximálne využívané, keďže má ísť o hromadnú dopravu, takže aby 

naozaj nám MHD jazdilo maximum osôb a k tomu napr. robíme aj kampaň, ktorá bude zajtra, 

a to máme, že v rámci mestskej hromadnej dopravy bude sa môcť jazdiť zadarmo, t zn. kto 



dlhodobo nevyskúšal, tak odporúčam, zajtra má jedinečnú príležitosť vyskúšať to zadarmo. 

Máme moderné nové klimatizované autobusy, takže verím tomu, že nájdu mnohí tento spôsob, 

ako jednoducho ľahko sa prepravovať v meste Senica. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto 

bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v 

Senici berie na vedomie Informatívnu správu o Mestskej hromadnej doprave na území mesta 

Senica. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem.  

Uznesenie č. 397: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

informatívnu správu o MHD na území mesta. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18     proti:0   zdržalo sa:0   nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

Bod č. 8. Výročná správa - Sociálny podnik mesta Senica, s.r.o. za 

rok 2023 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na bod číslo 8. Výročná správa, sociálny podnik mesta Senica, spoločnosť s 

ručením obmedzeným za rok 2023. Tento materiál prerokovala komisia pre životné prostredie, 

bez pripomienok odporúča predložiť na rokovanie, taktiež finančná komisia, ktorá bez 

pripomienok odporúča predložiť na rokovanie. Materiál, prerokovala aj komisia pre správu 

mestského majetku, ktorá bez pripomienok odporúča predložiť na rokovanie a prerokovala 

tento materiál aj Mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča predložiť na rokovanie. Takže 

máme veľmi pekne spracovanú výročnú správu Sociálneho podniku mesta Senica. Má niekto 

záujem o diskusiu? Pani riaditeľka je k dispozícii na zodpovedanie otázok. Neevidujem taký 

záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie 

Výročnú správu sociálneho podniku mesta Senica, spoločnosť s ručením obmedzeným, za rok 

2023. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Takže ZOBRALI SME NA VEDOMIE Výročnú správu sociálneho 

podniku mesta Senica, spoločnosť s ručením obmedzeným za rok 2023.  

Uznesenie č. 398: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

výročnú správu Sociálneho podniku mesta Senica, s. r. o. za rok 2023. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18   proti:0   zdržalo sa:0   nehlasovalo:0    počet poslancov:19 

 

Bod č. 9. Výročná správa Zariadenia sociálnych služieb Senica, n. o. 

za rok 2023 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 9. Výročná správa zariadenia sociálnych služieb Senica, nezisková 

organizácia za rok 2023. Tento materiál prerokovala komisia pre zdravotnú, sociálnu, zdravotnú 

a bytovú oblasť, bez pripomienok odporúča predložiť na rokovanie. Taktiež ho prerokovala aj 



Mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča predložiť na rokovanie. Takže v rámci, záujem 

niekoho o diskusiu k Výročnej správe zariadenia sociálnych služieb Senica, neziskovej 

organizácie za rok 2023, má niekto záujem? Neevidujem taký záujem. Predkladám Návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie Výročnú správu zariadenia 

sociálnych služieb Senica, nezisková organizácia za rok 2023. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. ZOBRALI SME NA VEDOMIE aj Správu zariadenia sociálnych 

služieb Senica, nezisková organizácia za rok 2023.  

Uznesenie č. 399: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

výročnú správu Zariadenia sociálnych služieb Senica, n. o. za rok 2023. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18    proti:0  zdržalo sa:0    nehlasovalo:0    počet poslancov:19 

 

Bod č. 10. Informatívna správa o sociálnej starostlivosti na území 

mesta za rok 2023 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 10. Informatívna správa o sociálnej starostlivosti na území mesta za 

rok 2023. Tento materiál prerokovala komisia pre Sociálnu, zdravotnú a bytovú oblasť, bez 

pripomienok odporúča predložiť na rokovanie a taktiež prerokovala Mestská rada, ktorá bez 

pripomienok odporúča predložiť na rokovanie. Takže je tu podrobná Správa o celkovej 

sociálnej starostlivosti na našom území, o súkromných aj verejných zariadeniach, takže ak má 

niekto záujem ešte o diskusiu k tomuto bodu. Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie Informatívnu správu o sociálnej 

starostlivosti v meste Senica za rok 2023. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Takže ZOBRALI SME NA VEDOMIE aj Informatívnu správu o 

sociálnej starostlivosti v meste Senica.  

Uznesenie č. 400: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

informatívnu správu o sociálnej starostlivosti v meste Senica za rok  2023. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18     proti:0  zdržalo sa:0    nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

Bod č. 11. Návrh na schválenie Zmluvy o spolupráci a združení 

finančných prostriedkov s obcami zapojenými do projektu 

„Education for Tomorrow SK-AT“ 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 11. Zmluva o spolupráci a združení finančných prostriedkov s 

obcami zapojených do projektu Education for Tomorrow SK - AT, tzn. ide o projekt, ktorý je 



u nás dlhodobo etablovaný a veľmi vysoko hodnotený, kedy napriek názvu jedná sa o nemčinu 

v našich materských školách, kde teda sa deti zábavnou formou učia základné, základné, by 

som povedal, zručnosti z nemčiny a taktiež aj na niektorých našich základných školách. S tým, 

že toto potrebujeme schváliť z toho titulu, že ide o spoluprácu a združenie finančných 

prostriedkov s obcami, tzn. naším projektom zastrešujeme túto výučbu aj viacerých okolitých 

obciach. Komisia toto prerokovala, tento materiál finančná komisia, ktorá bez pripomienok 

odporúča predložiť na schválenie a taktiež komisia a taktiež prerokovala Mestská rada, ktorá 

bez pripomienok odporúča predložiť na schválenie. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto 

bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v 

Senici schvaľuje Zmluvu o spolupráci a združení finančných prostriedkov s obcami zapojených 

do projektu Education for Tomorrow SK - AT. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Takže SCHVÁLILI SME zmluvu o spolupráci, o združení 

finančných prostriedkov. 

Uznesenie č. 401: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

zmluvu o spolupráci a združení finančných prostriedkov s obcami zapojenými do projektu 

„Education for Tomorrow SK-AT“. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18   proti:0   zdržalo sa:0    nehlasovalo:0    počet poslancov:19 

Bod č. 12.1. Návrh na odkúpenie pozemkov, kataster registra E, 

parc.  č.  1449/1 a 1449/2 v katastrálnom území Kunov. 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na bod 12.1. Návrh na odkúpenie pozemkov, kataster registra E, 

parc.  č.  1449/1 a 1449/2 v katastrálnom území Kunov. Tento materiál prerokovala komisia pre 

životné prostredie, bez pripomienok odporúča návrh schváliť, taktiež komisia pre výstavbu, 

územné plánovanie a dopravu bez pripomienok odporúča návrh schváliť a taktiež komisia pre 

správu mestského majetku bez pripomienok odporúča návrh schváliť. Mestská rada 

prerokovala tento materiál a bez pripomienok odporúča návrh schváliť. Takže nachádzame sa 

pri futbalovom ihrisku v Kunove, kde by sme radi vytvorili do budúcna spevnenú plochu, kde 

bude môcť si človek odstaviť vozidlo a teda pripojiť sa na cyklotrasu. Má niekto záujem o 

diskusiu k tomuto bodu? Pán poslanec Podmajerský.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Chcem sa spýtať, keby sme mohli dať ten obrázok predtým, tú katastrálnu 

mapu, ďakujem, čo je v tej hornej časti červeného vyznačeného poľa úzka parcela 

pozemkového fondu. Keď budeme chcieť riešiť z tej červenej, z toho červeného prejazdu 

cyklotrasu na tie, nad to parcelou  2 odkúpené parcely už, ktoré vedú k hlavnej ceste. Riešime 

toto nejakým spôsobom, pán primátor? Neviem, by som to rád ukázal, asi, asi vieš, že o čo sa 

jedná.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Áno, tam je to vlastníctvo Slovenskej republiky.  



Dušan Podmajerský (poslanec)  

Hej.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Takže áno, aj túto časť riešime.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Čiže, a to je v akom stave alebo aký tam je horizont na to, aby sa to parkovisko reálne aspoň z 

nejakej časti dalo vybudovať?  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Samozrejme, asi pokiaľ získame tento pozemok, čo je v otázke momentálne v tomto stave asi 

rokov, že nie je to otázka, že sme schopní to vyriešiť do pol roka, pretože ten proces, ktorý tam 

je, je trošku dlhší, keďže sa jedná o neznámeho vlastníka, takže je to v procese rokov, preto sa 

tomu snažíme venovať čím skôr, než v podstate už teraz riešime túto červenú časť, ale čo sa 

týka toho prechodu, tak to je vo vlastníctve Slovenskej republiky, tam je možné urobiť aj nájom, 

tým pádom vieme cyklotrasu touto formou za tým rodinným domom potiahnuť skôr.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Dobre, ďakujem. A teda po ľavej strane toho červeného, z môjho pohľadu, po ľavej strane 

červeného pásu, tie 2 parcely sú myslím, že už odkúpené, áno?  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Áno.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

A tam sa teda dá spraviť nejak, že v kratšej dobe aspoň nejaké dočasné parkovanie tak, aby to 

nebolo stále na tej ornej pôde, resp. je tam stále obhospodarovateľ, ktorý tam má akože seno, 

ktoré je vlastne zjazdené tým parkovaním, že je tam takáto možnosť urobiť to v kratšej dobe?  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Momentálne v tej, o ktorej sa bavíme, o tej parcele, tam máme záujem práve, aby sa napájala 

cyklotrasa a išla hore k hlavnej ceste, tým pádom tam neplánujeme práve robiť parkovisko, ale 

tam plánujeme urobiť cyklotrasu, aby naši obyvatelia nemuseli ísť po ceste tretej triedy a byť 

tam ohrození dopravou, keďže sme v minulosti mali záujem na tom, aby sme mohli urobiť 

chodník vedľa cesty, avšak tam sme dostali z vodohospodárskeho podniku podmienky, že 

musíme preložiť celé koryto a celé koryto spevniť, čo by bolo extrémne finančne náročné, tak 

práve preto sme hľadali alternatívne riešenie a to alternatívne riešenie je poza tie rodinné domy 

s tým, že potom ideme do tej križovatky, ktorá by sa mala upraviť a bezpečne sa bude dať jazdiť 

na Kunovskú priehradu.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Čiže s tým parkovaním sa tento rok, resp. budúci rok nepočíta. Aspoň nejakým dočasne 

vytvoreným, než sa to celé vysporiada. Lebo keď sa pozrieme teraz na túto mapu, tak od autá 

tam parkujú vlastne od cesty, od toho veľké alebo toho vjazdu, po tej tráve, popri cyklotrase 

parkujú až po nejakú 1,2,3,4,5, 6-tu parcelu.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

My momentálne riešime parcely od cesty, aby sme mali vysporiadané prvé 3, keď to takto 

vidíte, aj keď sú tam 4, lebo je veľmi 1 tenká je hneď pri ceste, ale teda pod tú zákrutu, čo sa 



týka cyklotrasy, aby tieto časti sme mali vysporiadané. S tým, že budeme mať vysporiadané aj 

pod spevnenou plochou, ktorá už je tam dnes a bude sa to dať celé zorganizovať.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem za odpoveď.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Sova.  

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja by som mal, poprosím naspäť ten obrázok, čo bol teraz pred chvíľou. Ja 

by som mal do budúcna jednu takú technickú poznámku alebo žiadosť alebo prosbu. Pokiaľ 

nám budú dávané takéto obrázky, keby sme sa dohodli na nejakej farbe, ktorá bude stanovená 

stále, že na takýchto obrázkoch, aspoň v okolí pozemku, ktorý sa bude buď kupovať alebo 

zamieňať, aby boli vyznačené pozemky, ktoré patria aktuálne už mestu, aby sme teda trošku 

boli zorientovaní, lebo teraz akože dobre, ten pozemok vedľa aj náš, ale môže byť, nemusí a 

tým pádom pre takú lepšiu, lepšiu orientáciu toho rozhodovania, ako je problém, aby sa mestské 

pozemky vyznačili nejakou farbou takou, že aby sme boli zorientovaní, že či ten susedný 

pozemok je mestský alebo nie? Technicky sa pýtam, akože podľa mňa to nie je problém, je?  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Otázka je, ako je to časovo náročné.  

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ťuknúť do toho a zjaví sa tam farba, to je časovo náročné?  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ono to až takto úplne, keby to takto fungovalo, tak vieme, že v rámci mapky GKÚ úplne to 

takto nefunguje. Uvidím, zistím, ale myslím si, že zase dneska už ten prístup je relatívne 

verejný, že to všetci hneď vieme, ale si zistiť, ale pokiaľ to pôjde, nemám s tým problém.  

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ja myslím, že až taký strašný návrh som nedal, že by bol nesplniteľný, že by aspoň 1 - 2 

pozemok, ktoré susedia s pozemkom, o ktorom sa bavíme, boli vyznačené, že či sú mestské 

alebo nie sú mestské, to je taká poznámka do budúcna. A druhá poznámka, bavíme sa stále tuto, 

že sa tam má napájať cyklotrasa na cestu druhej triedy, na tú, na tú križovatku. Na VÚC-ke v 

Trnave zatiaľ nie je nejaká žiadosť z mesta, že aby sa to riešilo, to napojenie. Neviem, či sa to 

najprv, najprv rieši niekde na krajskej, Krajskom odbore dopravy. Chcem sa spýtať, či taká 

nejaká žiadosť z mesta Senica už išla, či máme to nakreslené a v akom to je štádiu.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Osobne rokujem s vedúcim výstavby, tzn. s pánom Ing. Kollárom taktiež osobne rokujem s 

vedúcim Správy údržby ciest Trnavského kraja, pánom Trebichalským s tým, že bola im 

zaslaná už aj štúdia, ako by to mohlo vyzerať s tým, že momentálne čakáme, budeme čakať od 

nich pripomienky, ako to je, že teda či by s týmto mali problém, nemali problém s takýmto 

riešením. Máme to samozrejme v rámci štúdie navrhnuté od dopravného inžiniera, takže verím, 

že to bude správne a v poriadku.  

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Neviem, to sa mi zdá také čudné, lebo ja som sa včera s pánom Kollárom bavil osobne a ten 

nemal ani páru, že čo sa ho pýtam, takže neviem teda, že ako osobne sa s ním o tom bavíš, keď 



on o tom absolútne nevie.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Môžeme mu skúsiť zavolať, úplne v kľude aj teraz.  

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Na VÚC o pripojení cyklotrasy cez túto cestu, dvojku, absolútne nikto nič nevie. Jediné, čo sa 

týka cyklotrasy je, že VÚC-ka dala nejaký čítač alebo sčítač, koľko bicyklistov prejde po 

cyklotrase a to je všetko. Pán Kollár, vedúci oddelenia o ničom nevie. Kvôli tomu sa pýtam, či 

to, či to rozhoduje VÚC- ka alebo či nejaký dopravný inšpektorát krajský alebo niečo, ale na 

VÚC-ke sa také nič nerieši. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Rieši, rieši sa to niekoľko mesiacov a pán Ing. Kollár aj ja som s ním včera osobne bol a taktiež 

máme dohodnuté to, že sa to má riešiť a už sa to riešilo, poviem to, že pred dvoma mesiacmi a 

bol tam, keď sme boli na Správe údržby ciest, pretože toto by malo ísť z rozpočtu Správy údržby 

ciest Trnavského kraju, resp. to je naša žiadosť, aby tá bezpečnosť bola takto vyriešená.  

Ing. Roman Sova (poslanec) 

Primátor, keď sa ja bavím s človekom a on povie, že o tom nevie, tak možno o tom asi nevie. 

Ešte sme boli aj na oddelení, kde sú referenti a tiež o tom nevedeli. Tak netvrď, že o tom vie a 

že sa o tom bavíte.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Môžeme mu zavolať úplne v kľude.  

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Bavíme sa to o nejakom pripojení a iba čisto hypoteticky a nejaká žiadosť alebo niečo absolútne 

neexistuje. 2 sekundy. Online, sa teším. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Môžeš sa ísť pozrieť. My sme rýchli poniektorí, máme to aj nakreslené. Úplne v kľude.  

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ja teraz tvrdím to, čo si hovoril, že si sa bavil s tým pánom, tak si sa nebavil, lebo o tom nevedel.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Má to v maili. Teraz. Takže tak. Dobre, pán poslanec Hutta.  

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Ja sa chcem len vrátiť k tým pozemkom, čo Roman spomínal, navrhoval, my sme to navrhovali 

na ostatnej komisii Správy mestského majetku, že fakt by to stálo za to, aby sa tie pozemky 

označovali, ktoré sú mestské, aby to bolo lepšie prehľadné, hlavne tu na poslaneckom grémiu, 

na zastupiteľstve, aby poslanci vedeli, ktorý pozemok je mestský, či má nejaký súvis s 

pozemkom dotknutým alebo nemá. Tam nám v podstate vyšla tá iniciatíva a bolo prisľúbené 

teda, že niekedy v budúcnosti, dúfam, že čo najskôr sa budú označovať tie pozemky, ktoré 

súvisia s daným predmetným pozemkom, že budú označované nejakým spôsobom. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Máme geografický informačný systém. Ja nepredpokladám, že to bude problém, ale musím to 

zistiť, ja neviem, akým spôsobom, že koľko to zaberie, ale predpokladám, že nebude to v zásade 



problém. Faktická, pán poslanec Podmajerský.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem. Ja som mal v tom, v tomto pripravenú teda interpeláciu, nakoľko sa ľudia opakovane 

dotazujú na to pripojenie, hlavne kvôli tomu prechodu. Pamätám si asi v apríli, keď sme mali 

zastupko alebo nejaké pracovné stretnutie poslancov, tak sa kolega z oddelenia výstavby 

vyjadroval k tomu, že tam vlastne takáto nejaká štúdia bola spravená, to si teda pamätám a ja 

som ťa chcel poprosiť, že či by som, či by sme sa mohli dohodnúť na tom, že predtým, než čo 

vyjde von na schválenie niekomu, či sa môžeme k tomu aj poslanci, minimálne aspoň z toho 

obvodu, podľa mňa sa mohli všetci vyjadriť, prípadne sa spýtať obyvateľov, ktorí tam bývajú, 

či nemajú voči tomu výhradu, aby sme sa potom vyhli tomu, že dáme niečo schváliť a potom 

povedia občania, že to im proste nejakým spôsobom niekto obmedzuje. Takže ja som sa vlastne 

chcel spýtať na to, že či, v akom to je štádiu, lebo odvtedy je vlastne pol roka a je to vlastne 

stále na posúdení. Ale ja neviem, či hovorím o tom istom som dokumente. To teda netuším, 

lebo nemám žiadne informácie.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec, jedná sa o výsostne odbornú otázku. Ja si nemyslím, že toto je otázka, o tom. Je 

to jediné riešenie, ktoré je možné, ktoré je finančne dostupné. Máme iné riešenie, ktoré stojí 

tých 300  m, bude stáť 2,5 milióna eur. Môžeme sa potom baviť o tom, že budeme si tu kresliť 

vzdušné zámky a budeme posúvať koryto a celé to prekresľovať, pretože sa to niekomu páči, 

nepáči. Toto je jediné možné riešenie, ktoré vzišlo z odborníkov, stretli sa tam dopravní 

inžinieri z odboru dopravy, z Okresného riaditeľstva policajného, dopravného inšpektorátu, tzn. 

nechajme odborníkov pracovať, aby sme sa niekam posunuli, pretože pokiaľ nebudeme hľadať 

reálne riešenia, budeme si kresliť vzdušné zámky, že tu vieme presúvať celé korytá, tak sa my 

k tým 300 metrom, aby boli bezpečné, v živote nedostaneme. Takže preto to riešia na odbornej 

úrovni v rámci možností, ktoré legislatíva povoľuje, aby to bolo v súlade so zákonom, aby to 

bolo povoliteľné, aby to bolo realizovateľné a teda bezpečné pre občanov.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Moja poznámka bola len k tomu, aby sme mali my aktualizované informácie ako poslanci a 

vedeli odpovedať občanom. To je celé. Za pol roka nemám žiadnu informáciu a vidím, že ty 

ich máš viac ako dosť, to je všetko, len sa s nimi, prosím ťa, podeľ, a to je asi tak všetko. 

Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Predkladám návrh na uznesenie, keďže nikto nie je prihlásený do diskusie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje kúpu pozemkov registra E, parc.  č.  1449 a parcela registra 

E číslo 1440/2 podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Materiál SME SCHVÁLILI.  

Uznesenie č. 402: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

kúpu pozemkov: 

      - EKN parc. č. 1449/1, druh pozemku orná pôda vo výmere 161 m2 

      - EKN parc. č. 1449/2, druh pozemku orná pôda vo výmere 386 m2  

      zapísaných na LV č. 857 pre kat. územie Kunov od neznámeho vlastníka:  

      Anna Matulová r. Krčová (SPF) v podiele 1/1, zastúpená správcom Slovenským 

      pozemkovým fondom, IČO 17 335 345, Búdková 36, 817 15 Bratislava za kúpnu cenu  



      stanovenú Slovenským pozemkovým fondom. 

H l a s o v a n i e : prítomných:19    za:19    proti:0   zdržalo sa:0   nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

Bod č. 12.2. Návrh na výpožičku časti pozemku, registra C, 

parc.  č.  661/ 1 v katastrálnom území Senica. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 12. 2. Návrh na výpožičku časti pozemku, registra C, parc.  č.  661/ 1 v 

katastrálnom území Senica. Materiál prerokovala komisia pre životné prostredie, bez 

pripomienok odporúča návrh schváliť, taktiež komisia pre výstavbu, územné plánovanie, 

dopravu bez pripomienok odporúča návrh schváliť a komisia pre správu mestského majetku 

bez pripomienok odporúča návrh schváliť. Takže nachádzame sa v centre pre Slovenský 

hydrometeorologický ústav, kde v zmysle zákona teda nemá byť nájomná zmluva, ale 

výpožička. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám 

Návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje uzatvorenie zmluvy o 

výpožičke podľa §  659 a nasledujúceho zákona č.  40/1964  Z. z. Občiansky zákonník v znení 

neskorších predpisov podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem, materiál bol SCHVÁLENÝ.  

Uznesenie č. 403: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

uzatvorenie zmluvy o výpožičke podľa § 659 a nasl. zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky zákonník 

v znení neskorších predpisov a § 5 ods. 7 zákona č. 146/2023 Z. z. o ochrane ovzdušia 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov, predmetom ktorej je výpožička časti pozemku CKN 

parc. č. 669/1 vo výmere 8 m2, druh pozemku ostatná plocha, z celkovej výmery 34 503 m2 

v kat. území Senica, zapísanom na LV č. 3353 žiadateľovi: 

Slovenský hydrometeorologický ústav so sídlom Jeséniova 17, 833 15 Bratislava,  

IČO: 001 568 84, a to na dobu neurčitú so šesťmesačnou výpovednou lehotou za účelom 

prevádzkovania automatickej monitorovacej stanice kvality ovzdušia v meste Senica. 

H l a s o v a n i e : prítomných:19    za:19  proti:0    zdržalo sa:0    nehlasovalo:0    počet poslancov:19 

Bod č. 12.3. Návrh na zriadenie vecného bremena na časti pozemkov 

registra C, parcela číslo 14  105/9 a parcela číslo 14  105/70 v 

katastrálnom území Senica 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 12. 3. Návrh na zriadenie vecného bremena na časti pozemkov registra C, 

parcela číslo 14  105/9 a parcela číslo 14  105/70 v katastrálnom území Senica. Prerokovala 

komisia pre životné prostredie, ktorá bez pripomienok odporúča návrh schváliť, taktiež komisia 

pre výstavbu, územné plánovanie, dopravu bez pripomienok odporúča návrh schváliť a taktiež 

komisia pre správu mestského majetku bez pripomienok odporúča návrh schváliť. Takže 

Mestská rada taktiež prerokovala tento materiál a bez pripomienok odporúča materiál schváliť. 



Jedná sa o prípojky, vecné bremená. Tento materiál obdobný sme tu pre túto spoločnosť mali, 

ale bolo tam len zriadenie, vecné bremeno na zriadenie vjazdu a teraz je to na siete. Má niekto 

záujem o otázky k tomuto materiálu? Neevidujem záujem, predkladám Návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje zriadenie vecného bremena in rem v častiach 

pozemkov podľa katastrálneho územia podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem.  

Uznesenie č. 404: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

zriadenie vecného bremena „in rem“ na častiach pozemkov v kat. území Senica: 

CKN parc. č. 14105/9, druh pozemku orná pôda vo výmere 1 892 m2 (na LV č. 3353)  

CKN parc. č. 14105/71, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 2 325 m2 (na 

LV č. 3353) 

v prospech spoločnosti J Group s. r. o., Hodonínska 1542, 908 51 Holíč, IČO: 36 276 502 ako 

vlastníka pozemkov CKN parc. č. 14105/186 vo výmere 2 352 m2, druh pozemku orná pôda 

a CKN parc. č. 14105/214 vo výmere 4 710 m2, druh pozemku ostatná plocha v kat. území 

Senica, obsahom ktorého je povinnosť vlastníka pozemkov CKN parc. č. 14105/9 a 14105/71 

a každého ďalšieho vlastníka na zaťažených pozemkoch strpieť: 

a) zriadenie a uloženie inžinierskych sietí (vodovodnej prípojky, elektroenergetického 

zariadenia - NN prípojka, dažďovej kanalizácie); 

b) užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek 

iné stavebné úpravy inžinierskych sietí. 

Vecné bremeno uvedené pod písmenom a) týkajúce sa vodovodnej prípojky, 

elektroenergetického zariadenia - NN prípojky a dažďovej kanalizácie sa vzťahuje na časť 

zaťaženej nehnuteľnosti v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne č. 42/2024 na 

vyznačenie vecného bremena práva uloženia inžinierskych sietí podľa výkazu výmer na 

pozemku CKN parcela č. 14105/9 ako: 

diel 1 vo výmere 118 m2 na parcele CKN č. 14105/9 

Vecné bremeno uvedené pod písmenom a) týkajúce sa vodovodnej prípojky sa vzťahuje na 

časť zaťaženej nehnuteľnosti v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne č. 42/2024 na 

vyznačenie vecného bremena práva uloženia inžinierskych sietí podľa výkazu výmer na 

pozemku CKN parcela č. 14105/71 ako: 

diel 5 vo výmere 35 m2 na parcele CKN č. 14105/71 

Vecné bremeno uvedené pod písmenom a) týkajúce sa elektroenergetického zariadenia - NN 

prípojky sa vzťahuje na časť zaťaženej nehnuteľnosti v rozsahu vyznačenom v geometrickom 

pláne č. 42/2024 na vyznačenie vecného bremena práva uloženia inžinierskych sietí podľa 

výkazu výmer na pozemku CKN parcela č. 14105/71 ako: 

diel 6 vo výmere 34 m2 na parcele CKN č. 14105/71 

Vecné bremeno uvedené pod písmenom a) týkajúce sa dažďovej kanalizácie sa vzťahuje na 

časť zaťaženej nehnuteľnosti v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne č. 42/2024 na 

vyznačenie vecného bremena práva uloženia inžinierskych sietí podľa výkazu výmer na 

pozemku CKN parcela č. 14105/71 ako: 

diel 7 vo výmere 35 m2 na parcele CKN č. 14105/71 

Vecné bremeno sa zriaďuje na dobu neurčitú za jednorazovú odplatu vo výške 16,20 € za každý 

aj začatý 1m2  výmery vecného bremena vyznačeného geometrickým plánom č. 42/2024. 

Toto uznesenie stráca platnosť, ak zmluva  o zriadení vecného bremena nebude uzatvorená do 

jedného roka od jeho prijatia Mestským zastupiteľstvom v Senici. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:16     proti:0   zdržalo sa:0   nehlasovalo:2   počet poslancov:19 

 



Bod č. 12.4. Návrh na zámenu nehnuteľnosti v katastrálnom území 

Senica 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 12.4. Návrh na zámenu nehnuteľnosti v katastrálnom území Senica. Tento 

materiál prerokovala komisia pre správu mestského majetku, bez pripomienok odporúča návrh 

schváliť, komisia pre výstavbu, územné plánovanie, dopravu neodporúča návrh schváliť, 

komisia pre životné prostredie bez pripomienok odporúča návrh schváliť, Mestská rada bez 

pripomienok odporúča návrh schváliť. Nachádzame sa teda, pozemok mesta je pri kompostárni 

a pozemok, ktorý by sme mali získať je, sa nachádza v Priemyselnom parku. Má niekto záujem 

o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám Návrh na uznesenie Mestské 

zastupiteľstvo. Pán poslanec?  

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Chcem sa spýtať, keďže toto je taký zvláštny bod, že bavili sme sa o ňom už aj minule, tam ten 

prvý pôvodný návrh bol taký, poprosím tú mapu s tým malým slížom, tento, túto. Zas by sa 

nám lepšie orientovalo, keby bolo napr. na pravej strane vyfarbené ružovým, že to je mestský 

pozemok, áno? Takže na pravej strane od toho slížu je mestský pozemok, áno? Aby to, aby to 

bolo každému jasné, tak iba to chcem akože. Ale nechcem povedať teraz toto, ten červený slíž, 

ktorý nám vlastne teraz ide spoločnosť Hílek ponúkať ako zámenu v prvom, prvej ponuke bol 

zhruba raz toľký za ten pozemok, ktorý teraz od nás chcú zameniť. Zvláštna taká situácia, že 

dôjde prvá žiadosť, poviem príklad, kde nám za náš pozemok ponúkajú slíž, ktorý má 6× 30. 

Potom zrazu dôjde nový znalecký posudok, ktorý povie, že nám neponúknu 6× 30, ale iba 3× 

30. Možnože na komisii výstavby by vedeli o tom trošku lepšie povedať, ale otázka taká 

zásadná je, že prečo vlastne my tam ten cíp nepredáme a bude to vybavené? Načo nám bude 

teraz takýto malý slíž? Nemôžeme my ten, poprosím ten obrázok s tým trojuholníkom, tento, 

nemôžme tento pozemok, ktorý je tu vyznačený, priamo predať spoločnosti Hílek? On tam má 

pozemky vedľa, takže osobitný zreteľ by sa tam dalo použiť, tak tam by zas problém nebol.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

To by som musel pozrieť, priznám sa, že takto som na to vôbec nepozeral. Takže, že či je to 

vôbec možné predať priamo.  

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Takže dávam Návrh, aby tento bod programu sme stiahli z rokovania.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Podmajerský.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja by som chcel poprosiť, že sa nám stalo už asi štvrtý, piatykrát, že komisia 

výstavby niečo neodporučila. A teda nakoľko komisia má byť odporúčacím orgánom alebo teda 

má poradiť poslancom na to, aby vedeli, o čom hlasujú, bolo by dobré vždy, aby ten predseda 

komisie, ktorá neodporúča takéto niečo, odprezentovala stanovisko alebo ten dôvod tej komisie, 

aby sa vedeli vlastne poslanci objektívne rozhodnúť, pretože častokrát sa stáva, že tam sú 

stanoviská odborné a takéto odborné stanovisko podľa mňa každý poslanec si teda osloví, 

osvojí. A čo sa týka tejto veci, ja si pamätám, že bol problém v tom, že to bolo druhýkrát 

navrhnuté, že tam bol nepomer v hodnote toho pozemku, ktorý si určil vlastne kupujúci. A teda 

nie je problém, že by sme nesúhlasili s odpredajom toho pozemku, ale nie s takto neprimeranou 



zámenou. Takže to som možno zastúpil niekoho, kto by k tomu chcel niečo povedať, ale teda 

navrhujem aj do budúcna, aby sa vždy tí predsedovia nejak odprezentovali to stanovisko tej 

komisie tak, aby v tom nevznikol nejaký zmätok, alebo ako to povedať. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

1.11. predsa nastala z zmena zákona, kde ideme podľa znaleckých posudkov. Nejdeme podľa 

výmery, ale ideme podľa znaleckých posudkov a znalec určí hodnoty, áno? Tzn. ten pomer na 

výmeru môže byť diametrálne iný, závisí od hodnoty celkovej. A ja sa priznám, že ja úplne 

detaily k tomuto nepoznám, ale vychádzal som z toho, že tá úprava prišla práve z toho titulu, 

že tá hodnota, ktorá vyšla v rámci Priemyselného parku, bola diametrálne iná, ako sa 

predpokladalo, tak ako keď chodia k nám ľudia sa pýtať, že zhruba aká je tá hodnota, keby to 

mesto chcelo predávať a povieme, že taká je taká, tak niekedy sú, poviem to, že nemilo 

prekvapení, ale jednoducho, my musíme predsa vychádzať zo znaleckých posudkov, 

aktuálnych znaleckých posudkov a z toho teda ja nejakým spôsobom potom chystáme tie 

materiály. Ja nie som pripravený, sa priznám, že spochybňovať znalcov, že či je to takto alebo 

takto a na to oni majú tú odbornú spôsobilosť, aby znalec povedal, akú hodnotu ten daný 

pozemok má. Na to ten znalecký posudok, keď to zoberiem, má funkciu a k tomuto slúži, či už 

je to k hypotekárnemu úveru alebo k čomukoľvek, že ten znalec dá reálnu tú cenu, ktorá by 

mala byť. Takže mne to vychádzala, vychádzalo z tohoto a ja viem, že v podstate toto dokonca 

bola iniciatíva od nás, vtedy z majetkového oddelenia, ešte pani doktorka Olejárová, že sme 

mali my záujem práve naveťovať tie pozemky v rámci, v rámci Priemyselného parku.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem. Ja o tejto iniciatíve teda neviem, na komisii nebola povedaná takáto iniciatíva, boli 

tam nejaké iné veci povedané, ktoré tu zase neboli. Každopádne ten pozemok na výmenu vedľa 

mliečkárne, z jednej strany je mesto, z druhej strany je vlastne ten kupujúci alebo teda ten, čo 

má zamieňať s nami, áno? Takže pre nás ten pozemok je podľa mňa nepodstatný. Ak by tá cena 

bola adekvátna, je to v poriadku, ja nespochybňujem znalcov vôbec, len hovorím, že tá cena je 

tak vysoká, lebo ten pomer toho pozemku je tak vysoká, že sme sa všetci členovia zhodli na 

tom, že to pre mesto nie je výhodné. To bol výsledok tej, toho neodporučenia tej stavebnej 

komisie. Takže toľko.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Čonka.  

Ing. arch Martin Čonka (poslanec)  

Ja by som teda rád odprezentoval stanovisko komisie. Tento materiál, je pravda, že tento 

materiál bol na stavebnej komisie 2×. Prvýkrát bol neodporúčaný, druhýkrát bol neodporúčaný 

z toho dôvodu, že sa, že sa nám zdá pre mesto nevýhodný. Stanovisko naše bolo také, že radšej 

odpredaj ako, ako výmena, resp. tá výmena je z nášho pohľadu nevýhodná. Aj keď teda je to 

pozemok Priemyselného parku, ten, v úvodzovkách ten, čo bude pre nás plusový. Za prvé je, 

že je v Priemyselnom parku, za druhé, že sa nám rozšíri naša mestská parcela, ktorá je ako keby 

medzi týmto dotknutým pozemkom, areálom syrárne, ale každopádne sme to vyhodnotili tak, 

že je to pre mesto nevýhodné, odporúčame radšej odpredaj. Čiže toto je stanovisko komisie 

stavebnej.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ešte pán zástupca.  

Mgr. Filip Lackovič (zástupca primátora)  

Ešte, ak si dobre pamätám, Roman tam ten prvý návrh, myslím, pracoval s tým, že výmera za 



výmeru, hej? Že, nevidím tu teraz presne tú výmeru 400 niečo metrov za 400  m. Tým pádom 

mesto by muselo doplácať veľa, preto prišlo k tej úprave, ak si dobre pamätám, že potom sa to, 

ten pomer, že dával sa do pomeru cena, cena, aby sme nedoplácali k tomu a ja myslím, že keď 

budeme mať pozemok alebo rozšírime sem pozemok v priemyselnej zóne, tak to nie je 

nevýhodný kauf. Za mňa. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán Hutta.  

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Padli tu nejaké poznámky o tom teda, že predseda by mal informovať stanoviská komisie. Ja 

poznám jednu komisiu, kde navrhnú uznesenie a potom sa všetci zdržia hlasovania, takže také 

stanovisko, pýtam sa, je načo? Úplne zbytočné, áno? Budeme tu blokovať nejaké veci, ktoré 2× 

3× sa idú prerokovávať znova. My sme sa zhodli na komisii správy mestského majetku, že ten 

materiál, ktorý bol druhýkrát už zrušený na Mestskej rade, tak do našej ho nemusíte ani dávať, 

dajte to na výstavbu, nech sa tam dohodnú konečne nejakým spôsobom a aby si to riešili, aby 

sa tie veci pohli dopredu.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec, na to sú viaceré komisie, aby boli podľa mňa aj rôzne názory. Osobne, priznám 

sa, že keby som vedel, že to v tom je taký problém, tak sa asi tomuto materiálu viacej 

povenujem. Ja som vnímal, že jedná sa o pozemok, ktorý je momentálne, vymieňame pozemok, 

ktorý je pre mesto samostatne nevyužiteľný a zamieňame to za pozemok, ktorý, teraz toto je 

samostatne nevyužiteľný podľa mňa pozemok, ktorý je tam cíp v rámci, pri ceste, kde máte 

ochranné pásma cesty, tzn. nemôžete tam ani v zásade stavať dnes a vymieňame to za pozemok, 

kde rozšírime si vlastný pozemok, tým pádom do budúcna má ten pozemok tú hodnotu, že sa 

tam dá niečo samostatne stavať a vieme ho buď predať, prenajať alebo sa tam realizovať sami. 

Tzn. v tomto som ja videl ten význam, že prečo, keď došla pani doktorka Olejárová vtedy, že 

prečo má pre nás význam sa baviť o tom, že poďme si zobrať časť pozemku, aby sme nemali 

taký tenký pozemok ten, ale aby bol využiteľný, lebo každé 2 - 3  m sú podstatné kvôli 

polomerom kamiónom a všetko ostatné, tzn. z toho titulu sa tam, ona to brala v rámci 

majetkových vecí, že pre nás je podstatné, aby ten pozemok neostal ľadom, ale aby mohol byť 

riešený práve buď samostatne alebo teda nejakým predajom, aby bol lukratívnejší. Takže toto 

bol ten Myšlienkový pochod, ktorý ja som mal navnímaný, takže to je nejaký ten postoj, že 

prečo sme mali záujem asi o tú zámenu, aby sme si povedali. Pán poslanec Podmajerský.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ešte by som mu chcel doplniť, že v prípade, že vedenie mesta s týmito žiadateľmi komunikuje 

predtým, než je komisia a prípadne má nejaký návrh, bolo by dobré, keby nám ho nejakým 

spôsobom niekto odprezentoval alebo poslal aspoň informáciu, lebo sa nám stalo tiež viacejkrát 

to, že povedal alebo prezentoval ten žiadateľ, že tá iniciatíva išla zo strany mesta, takže ak také 

niečo budete robiť, aby sme mali my celkovo informácie a nevyzneli potom, že nechcem to ani 

pokračovať. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Pán poslanec Sova.  

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ešte iba jednu poznámku poprosím. Ten obrázok s tým plotom. Nechápem teraz akože tú pointu 

toho. Tzn, že teraz tento plot súčasný majiteľ asi zruší, áno? Zbúra, posunie to? Nevidím v tom 

logiku, že by zas investoval do zbúrania, stavania plotu, však podľa mňa logickejšie je, keď ten 



pozemok si odkúpi a je to vybavené. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja som tam hovoril o tom, že my sme si chceli rozšíriť ten pozemok, aby bol lukratívnejší ten 

náš v rámci Priemyselného parku, takže asi tak. Dobre, ideme na to, v podstate vieme, že 

žiadateľ má záujem najmä o ten pozemok. Toto bola iniciatíva z mesta, že máme záujem si to 

rozšíriť, takže preto žiadateľ nám v tomto vyhovel a púšťa tú časť toho, aby získal ten pozemok, 

ktorý tam je, takže teraz ideme postupne. Bol tu návrh na stiahnutie, takže najprv ideme 

hlasovať o stiahnutí návrhu, prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Návrh NEPREŠIEL. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A teda ideme hlasovať o pôvodnom návrhu, tzn. návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v 

Senici sa uznáša, že nehnuteľný majetok vo vlastníctve mesta uvedený v bode B tohto 

uznesenia, trvale prebytočný majetok v zmysle čl.  4 ods.  2, písmena a, čl.  18 ods.  1 písmena, 

článok ods.  1 Zásad hospodárenia s majetkom mesta schvaľuje spôsob prevodu podľa 

predloženého návrhu. Prosím, o hlasovanie. Ešte? Ešte pán poslanec Hutta.  

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Ja chcem dať pozmeňujúci návrh, aby sme brali v úvahu návrh komisie výstavby, aby sa ten 

pozemok predal bez výmeny.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ideme hlasovať o materiáli už ako bol, tzn. Návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo Senica 

uznáša, že nehnuteľný majetok je vo vlastníctve mesta prebytočný podľa predloženého návrhu 

a schvaľuje spôsob prevodu. Takže prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Dobre. Návrh NEPREŠIEL. 

MsZ v Senici 

s a  u z n á š a ,  ž e  

nehnuteľný majetok vo vlastníctve mesta uvedený v bode b) tohto uznesenia je trvale 

prebytočný majetok v zmysle článku 4 ods. (2) písm. a) a článku 18 ods. (1) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Senica; 

H l a s o v a n i e : prítomných:      za:     proti:    zdržal sa:    nehlasovali:              počet poslancov:19 

 

s c h v a ľ u j e  

a) spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku uvedeného v bode b) tohto uznesenia 

formou zámeny ako prevod z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 

15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, ktorý 

je schválený v článku 10 ods.(3) písm. l) v Zásadách hospodárenia a nakladania 

s majetkom Mesta Senica ako zámena majetku; 

odôvodnenie: 

na základe zámeny mesto získa pozemok, ktorý sa nachádza v záujmovom území 

schváleného územného plánu mesta Senica, vrátane jeho zmien a doplnkov, v lokalite 

funkčného využitia bloku A9 – plochy intenzívnej priemyselnej výroby. 

b) zámenu nehnuteľností v kat. území Senica: 

- novozameraný pozemok CKN parc. č. 34208/21, druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie vo výmere 436 m2, odčlenený z pozemku EKN parc. č. 2558, druh pozemku 

vodná plocha vo výmere 21 063 m2, zapísaného na LV č. 4731 pre kat. územie Senica 

na základe GP č. 4/2024 



vo vlastníctve Mesta Senica 

za nehnuteľnosť v kat. území Senica:  

- novozameraný pozemok CKN parc. č. 14105/274, druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie vo výmere 189 m2, odčlenený z pozemku CKN parc. č.14105/202, druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 12 172 m2, zapísaného na LV č. 9633, 

pre kat. územie Senica na základe GP č. 11/2024 

vo vlastníctve HÍLEK STK Senica, s. r. o., Vajanského 24, 905 01 Senica,  

IČO: 36 233 366. 

Hodnota pozemku parc. č. 34208/21 v zmysle znaleckého posudku č. 108/2024 je 9 771 € 

(jednotková cena je 22,41 €/m2). 

Hodnota pozemku parc. č. 14105/274 v zmysle znaleckého posudku č. 106/2024 je 9 785 € 

(jednotková cena je 51,77 €/ m2). 

Zámenná zmluva bude uzatvorená bez povinnosti mesta uhradiť spoločnosti HÍLEK STK 

Senica rozdiel v hodnote zamieňaných nehnuteľností v sume 14 €.  

c) toto uznesenie stráca platnosť, ak zámenná zmluva  nebude uzatvorená do jedného roka 

od jeho prijatia Mestským zastupiteľstvom v Senici. 

H l a s o v a n i e : prítomných:17         za:5     proti:4   zdržalo sa:7  nehlasovalo:1       počet poslancov:19 

Návrh uznesenia nebol na základe výsledku hlasovania prijatý. 

 

Bod č. 12.5. Návrh na zverenie majetku do správy Základná škola 

Sadová 620, Senica 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 12.5. Návrh na zverenie majetku do správy Základná škola Sadová 620, 

Senica. Návrh prerokovala Komisia pre správu mestského majetku, bez pripomienok odporúča 

návrh schváliť a prerokovala Mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča návrh schváliť.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Materiál neprešiel, tzn. nebude výmena pozemkov a výstavba alebo investičný zámer investora 

zatiaľ je zmarený.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Takže prechádzame na bod 12.5. Pán poslanec Podmajerský.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ja by som rád sa k tomu predtým vyjadril, nech v tom nie je nejaký chaos. My sme, pán 

primátor, nič nezmarili, žiadny zámer nikomu, to je podľa mňa totálny nezmysel takúto vec 

povedať. Na komisii, na komisii sme jasne povedali, že komisia odporúča pozemok, ktorý žiada 

žiadateľ, aby sa predal, aby sa nezamieňal kvôli tomu, že tam je hodnota, ktorá pre mesto nie 

je výhodná. Takže aby niekto informoval komisia, prípadne vedenie mesta žiadateľa, aby si dal 

novú žiadosť, aby sme mu tento pozemok odpredali. Čiže to je celé, my nemôžme za neho teraz 

dať nový návrh, to si musí dať ten, tú žiadosť sám predpokladám. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame bod 12. 5. Návrh na zverenie majetku do správy Základná škola Sadová 620, 

Senica. Návrh prerokovala komisia pre správu mestského majetku, bez pripomienok odporúča 



návrh schváliť a prerokovala ho Mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča návrh schváliť. 

Takže jedná sa o ponorné kalové čerpadlo. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Pán 

poslanec Hutta? K bodu Základná škola Sadová 620?  

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Tú peknú, tú krajšiu. Ja len tak s nadľahčením sme to brali aj na komisii našej, že dúfam, že to 

nie je taký spôsob, ako je to v Trenčianskej nemocnici, že len pekne natreté. Že je nové, bol 

som ubezpečený, že to je nové čerpadlo, no ale nie je to dokázané, áno, ale.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, ešte má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem. Návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje zverenie hnuteľného majetku ponorného kalového čerpadla 

pre subjekt Základná škola Sadová 620 Senica podľa predloženého návrhu. Prosím o 

hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem.  

Uznesenie č. 405: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

zverenie hnuteľného majetku 

- Ponorné kalové čerpadlo v hodnote 6 685,20 € do správy subjektu: Základná škola, Sadová 

620, Senica, IČO 31 827 705. 

H l a s o v a n i e : prítomných:19    za:19     proti:0   zdržalo sa:0   nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

Bod č. 12.6. Návrh na zápis zmeny správy nehnuteľného majetku, 

správca Materská škola L. Novomestského 1209/2 Senica. 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 12. 6. Návrh na zápis zmeny správy nehnuteľného majetku, správca 

Materská škola L. Novomestského 1209/2 Senica. Tento materiál prerokovala komisia pre 

správu mestského majetku, bez pripomienok odporúča návrh schváliť a taktiež prerokovala 

Mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča návrh schváliť. Takže jedná sa o správu, čo sa 

týka pozemkov, kde pôvodný stav bol 970, teraz je 970/1. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto 

bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám Návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v 

Senici schvaľuje zápis zmeny správy nehnuteľného majetku na LV číslo 3353 v katastrálnom 

území Senica, kde teda vlastníci a neoprávnené osoby správa nehnuteľností v časti správca 

poradové číslo 4 Materská škola Novomestského 1209/2 Senica a teda pôvodný stav sa mení z 

970 na 970/1, tak podľa predloženého návrhu prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Materiál SME SCHVÁLILI.  

Uznesenie č. 406: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

zápis zmeny správy nehnuteľného majetku na LV č. 3353 kat. územie Senica v časti: Vlastníci 

a iné oprávnené osoby z práva k nehnuteľnosti, v časti Správca, por. č. 4 Materská škola, L. 

Novomeského 1209/2, Senica,  PSČ 905 01, IČO: 37 840 550 



Správa k nehnuteľnosti: 

Pôvodný stav:  

pozemok EKN parcela č. 970 a súp. č. 114 na parc. č. 970 kat. územie Senica 

Nový stav: 

pozemok CKN parcela č. 970/1 a súp. č. 114 na parc. č. 970/1 kat. územie Senica. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18    proti:0  zdržalo sa:0    nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

Bod č. 13. Informácia o rozhodnutí primátora o organizačnej zmene 

v štruktúre MsÚ Senica 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 13. Informácia o rozhodnutí primátora o organizačnej zmene v 

štruktúre MÚ. Tento materiál prerokovala Mestská rada, bez pripomienok odporúča zobrať na 

vedomie. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie Informáciu o rozhodnutí primátora 

o organizačnej zmene v štruktúre MÚ s účinnosťou od 1.  8. 2024 Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem.  

Uznesenie č. 407: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

informáciu o rozhodnutí primátora o organizačnej zmene v štruktúre MsÚ s účinnosťou od 

01.08.2024. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18   proti:0    zdržalo sa:0    nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

Bod č. 14.1. Návrh na schválenie Rokovacieho poriadku MsR 

v Senici 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

prešli by sme na bod 14.1. Návrh na schválenie rokovacieho poriadku Mestskej rady v Senici. 

Tento materiál prerokovala Mestská rada, bez pripomienok odporučila na schválenie. Tento 

materiál prerokovala Mestská rada, bez pripomienok odporúča schváliť. Má niekto záujem o 

diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje rokovací poriadok Mestskej rady v Senici. Prosím o 

hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem.  

Uznesenie č. 408: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

Rokovací poriadok Mestskej rady v Senici. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18     proti:0   zdržalo sa:0   nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

 



Bod č. 14.2. Návrh na schválenie Rokovacieho poriadku komisií 

MsZ v Senici 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 14.2. Návrh na schválenie rokovacieho poriadku komisii Mestského 

zastupiteľstva v Senici. Tento materiál prerokovala komisia pre sociálnu, zdravotnú a bytovú 

oblasť, bez pripomienok odporúča predložiť na schválenie. Finančná komisia taktiež predložila, 

prerokovala tento materiál a bez pripomienok odporúča predložiť na schválenie, komisia pre 

životné prostredie bez pripomienok odporúča predložiť na schválenie, komisia pre správu 

mestského majetku bez pripomienok odporúča predložiť na schválenie, komisia pre výstavbu, 

územné plánovanie a dopravu bez pripomienok odporúča predložiť na schválenie, komisia pre 

vzdelávanie, kultúru a zbor pre občianske záležitosti odporúča schváliť so zapracovanými 

pripomienkami a komisia pre prevenciu kriminality a ochranu verejného poriadku bez 

pripomienok odporúča predložiť na schválenie. Materiál prerokovala aj Mestská rada, ktorá 

odporúča schváliť s čiastočne zapracovanými pripomienkami. Takže materiál bol viackrát 

prerokovaný, dávaný. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Pán poslanec Kalman.  

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne za slovo. Som rád teda, že rada sa čiastočne teda stotožnila s mojím návrhom, 

ja som dával teda návrh taký, aby z materiály do jednotlivých komisií sa dostávali podstatne 

včasnejšie, ako bolo v pôvodnom návrhu, tzn. len 3 dni bez toho, aby bolo povedané, že či je 

to pracovný deň alebo akýkoľvek iný, ale čiastočne teda prišlo k zapracovaniu, to je moja 

argumentácia, ktorú som vám poslal a to teda bola najmä tá, že na finančnú komisiu, ktorá teda 

predchádzala tomuto zastupiteľstvu, bolo predložených celkovo 291 strán A4 materiálov. 

Predpokladám teda, že na Mestskej rade ste sa dostatočne venovali tomuto problému a vznikol 

z toho teda kompromis, ktorý je dnes predložený a ten je len v tom, že ak sa teda jedná o 

predkladanie materiálov do finančnej komisie, tak len 5 pracovných dní sa budú predkladať 

materiály, ktoré vytvorilo len finančné oddelenie. A tak z tých 291 strán, ktoré som vám teda 

všetkým písal, je len 77 strán, ktoré vytvorilo finančné oddelenie, všetko ostatné sú iné 

oddelenia, tak len aby ste mali predstavu o tom všetkom. Ale aj tak je to v každom prípade teda 

lepšie, že sú tam 3 pracovné dni ako 3 dni bez povedania toho, čo to je, aký deň to teda je. Ak 

teda nechceme, aby bola úplná formalita jednotlivé komisie, tak aspoň toto je čiastočný ústupok 

zo strany vedenia mesta. Takže veľmi pekne vám ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, máš niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký návrh, predkladám návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje rokovací poriadok komisie Mestského 

zastupiteľstva v Senici. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem.  

Uznesenie č. 409: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

Rokovací poriadok komisií Mestského zastupiteľstva v Senici. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18   proti:0   zdržalo sa:0    nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 



Bod č. 14.3. Návrh na schválenie Rokovacieho poriadku MsZ 

v Senici 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 14.3. Návrh na schválenie rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva 

v Senici. Tento prerokovala Mestská rada, odporúča schváliť so zapracovanou pripomienkou. 

Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám Návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje rokovací poriadok Mestského 

zastupiteľstva v Senici. Prosím hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Máme SCHVÁLENÝ aj rokovací poriadok mestského, 

rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva, v Senici.  

Uznesenie č. 410: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

Rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva v Senici. 

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18    proti:0  zdržalo sa:0    nehlasovalo:0    počet poslancov:19 

 

Bod č. 14.4. Návrh na schválenie Štatútu mesta Senica 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 14.4. Návrh na schválenie štatútu mesta Senica. Tento materiál 

prerokovala Mestská rada, bez pripomienok odporúča tento materiál schváliť. Má niekto 

záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám Návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje štatút mesta Senica. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem.  

Uznesenie č. 411: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

Štatút mesta Senica. 

H l a s o v a n i e : prítomných:19    za:19   proti:0   zdržalo sa:0   nehlasovalo:0     počet poslancov:19 

Bod č. 15. Informácia o nastúpení náhradníka na uprázdnený 

poslanecký mandát v MsZ v Senici vo volebnom obvode č. 3 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na bod číslo 15. Informácia o nastúpení náhradníka na uprázdnený poslanecký 

mandát v Mestskom zastupiteľstve v Senici vo volebnom obvode číslo 3. Tento materiál 

prerokovala Mestská rada, bez pripomienok odporúča zobrať na vedomie. V tom, tento materiál 

budeme hlasovať na 2×. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, 

predkladám Návrh na prvé uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici a) berie na vedomie 



informáciu o zániku poslaneckého mandátu Mgr. Vladimírovi Včelkovi, poslancovi Mestského 

zastupiteľstva v Senici vo volebnom obvode číslo 3, ktorému na základe jeho písomného 

oznámenia zanikol dňa 21.  8. 2024 poslanecký mandát, prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem.  

Uznesenie č. 412: 

MsZ v Senici 

a )  b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

informáciu o zániku poslaneckého mandátu Mgr. Vladimírovi Včelkovi, poslancovi 

Mestského zastupiteľstva v Senici vo volebnom obvode č. 3, ktorému na základe jeho 

písomného oznámenia zanikol dňom 21.08.2024 poslanecký mandát. 

H l a s o v a n i e : prítomných:19    za:19     proti:0      zdržalo sa:0   nehlasovalo:0      počet poslancov:19 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na bod, písmeno b) tzn. Návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Senici 

berie na vedomie informáciu, že Ing. Martin Lidaj prevzal ako náhradník vo volebnom obvode 

číslo 3 osvedčenie o zvolení za poslanca Mestského zastupiteľstva v Senici a na dvanástom 

zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Senici zložil zákonom predpísaný sľub poslanca. Prosím 

o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. ZOBRALI NA VEDOMIE. 

b )  b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

informáciu, že Ing. Martin Lidaj, LL.M., MBA prevzal ako náhradník vo volebnom obvode 

č. 3 osvedčenie o zvolení za poslanca Mestského zastupiteľstva v Senici a na 12. zasadnutí 

Mestského zastupiteľstva v Senici zloží zákonom predpísaný sľub poslanca.                                                    

H l a s o v a n i e : prítomných:19    za:19     proti:0   zdržalo sa:0   nehlasovalo:0   počet poslancov:19  

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Teraz vyhlasujem 15 minútovú prestávku.   

Bod č. 16.1. Návrh na zmenu v mestskom výbore č. 3 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Vážení poslanci, pani poslankyne, pokračujeme v bode číslo 16. 1. Návrh na zmenu v mestskom 

výbore číslo 3. Návrh prerokovala Mestská rada, bez pripomienok odporúča schváliť. Budeme 

opäť 2× hlasovať. Návrh na uznesenie bude, že berieme na vedomie vzdanie sa Mgr. Vladimíra 

Včelku členstva v mestskom výbore číslo 3 a následne budeme voliť nového pána poslanca, 

pána Ing. Martina Lidaja za člena. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem 

taký záujem, predkladám Návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na 

vedomie vzdanie sa Mgr. Vladimíra Včelku členstva v mestskom výbore číslo 3. Prosím o 

hlasovanie.  

Hlasovanie: ZOBRALI SME NA VEDOMIE vzdanie sa. 

Uznesenie č. 413: 

MsZ v Senici 

a )  b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

vzdanie sa Mgr. Vladimíra Včelku členstva v Mestskom výbore č. 3.   



H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18   proti:0   zdržalo sa:0    nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A teraz ideme na bod b), tzn. Návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Senici volí Ing. 

Martina Lidaja za člena Mestského výboru číslo 3. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem a poprosím predsedu mandátovej komisie o potvrdenie voľby. 

 b) v o l í  

Ing. Martina Lidaja, LL.M., MBA za člena Mestského výboru č. 3. 

V o ľ b a : prítomných:18                        za:18                     proti:0                       počet poslancov:19 

 

Mandátová komisia  

Mandátová komisia potvrdzuje, že Mestské zastupiteľstvo v Senici na svojom dvanástom 

zasadnutí konanom dňa 19. septembra 2024 zvolilo počtom hlasov 18 z 18 zúčastnených 

poslancov Mestského zastupiteľstva Ing. Martina Lidaja za člena Mestského výboru číslo 3.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem.  

Bod č. 16.2. Návrh na zmenu tajomníka Komisie pre sociálnu, 

zdravotnú a bytovú oblasť 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 16. 2. Návrh na zmenu tajomníka komisie pre sociálnu, zdravotnú a bytovú 

oblasť. Tento materiál prerokovala Mestská rada, bez pripomienok odporúča schváliť. Má 

niekto, má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám 

Návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie vzdanie sa Mgr. Jany 

Holoďákovej funkcie tajomníčky komisie pre sociálnu, zdravotnú a bytovú oblasť. Budeme 

hlasovať o tomto písmene a). Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. ZOBRALI SME NA VEDOMIE vzdanie sa. 

Uznesenie č. 414: 

MsZ v Senici 

a )  b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

vzdanie sa Mgr. Jany Holoďákovej funkcie tajomníčky Komisie pre sociálnu, zdravotnú a 

bytovú oblasť.   

H l a s o v a n i e : prítomných:18    za:18     proti:0      zdržalo sa:0   nehlasovalo:0      počet poslancov:19 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A pôjdeme po b) na voľbu. Návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Senici volí Mgr. 

Zuzanu Koprivovú za tajomníčku komisie pre sociálnu, zdravotnú a bytovú oblasť. Prosím o 

hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem, poprosím predsedkyňu mandátovej komisie o potvrdenie voľby.  

b) v o l í  

Mgr. Zuzanu Koprivovú za tajomníčku Komisie pre sociálnu, zdravotnú a bytovú oblasť. 

V o ľ b a : prítomných:18                           za:18                     proti:0                       počet poslancov:19 



 

Mandátová komisia  

Mandátová komisia potvrdzuje, že Mestské zastupiteľstvo zvolilo počtom hlasov 18 z 18 

zúčastnených poslancov Mestského zastupiteľstva Mgr. Zuzanu Koprivovú za tajomníčku 

komisie pre sociálnu, zdravotnú a bytovú oblasť.  

Bod č. 16.3. Návrh na zmenu tajomníka Komisie pre vzdelávanie, 

kultúru a zbor pre občianske záležitosti 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Prechádzame na bod 16.3. Návrh na zmenu tajomníka komisie pre vzdelávanie, 

kultúru a zbor pre občianske záležitosti. Tento materiál prerokovala Mestská rada, bez 

pripomienok odporúča schváliť. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem, tak 

budeme hlasovať najprv o vzdaní sa, zobratie na vedomie a následne o voľbe, takže poprosím 

návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie vzdanie sa Ing. Márie 

Výletovej funkcie tajomníčky komisie pre vzdelávanie, kultúru a zbor pre občianske záležitosti. 

Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem.  

Uznesenie č. 415: 

MsZ v Senici 

a )  b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

vzdanie sa Ing. Márie Výletovej funkcie tajomníčky Komisie pre vzdelávanie, kultúru a zbor 

pre občianske záležitosti.  

H l a s o v a n i e : prítomných:19    za:19   proti:0      zdržalo sa:0     nehlasovalo:0       počet poslancov:19 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A druhé bude voľba. Návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Senici volí Stanislava 

Prokeša za tajomníka komisie pre vzdelávanie, kultúru a zbor pre občianske záležitosti. Prosím 

o hlasovanie.  

Hlasovanie: Poprosím predsedkyňu mandátovej komisie o potvrdenie voľby.  

b) v o l í  

Stanislava Prokeša za tajomníka Komisie pre vzdelávanie, kultúru a zbor pre občianske 

záležitosti. 

V o ľ b a : prítomných:19                            za:19                  proti:0                         počet poslancov:19 

 

Mandátová komisia  

Mandátová komisia potvrdzuje, že Mestské zastupiteľstvo zvolilo počtom hlasov 19 z 19 

zúčastnených poslancov Mestského zastupiteľstva Stanislava Prokeša za tajomníka komisie pre 

vzdelávanie, kultúru a zbor pre občianske záležitosti.  

Bod č. 16.4. Návrh na zmenu člena Komisie pre vzdelávanie, kultúru 

a zbor pre občianske záležitosti 

 



Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Prechádzame bod 16.4. Návrh na zmenu člena komisie pre vzdelávanie, kultúru a 

zbor pre občianske záležitosti, ktoré prerokovala Mestská rada a bez pripomienok odporúča 

schváliť. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám 

Návrh na uznesenie, ktoré bude zase na 2×. Návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v 

Senici berie na vedomie vzdanie sa Stanislava Prokeša členstva v komisii pre vzdelávanie, 

kultúru a zbor pre občianske záležitosti, prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. 

Uznesenie č. 416: 

MsZ v Senici 

a )  b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

vzdanie sa Stanislava Prokeša členstva v Komisii pre vzdelávanie, kultúru a zbor pre občianske 

záležitosti.  

H l a s o v a n i e : prítomných:19    za:19   proti:0    zdržalo sa:0   nehlasovalo:0    počet poslancov:19

   

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na b), písmeno b). Návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Senici volí 

Ing. Máriu Výletovú za členku komisie pre vzdelávanie, kultúru a zbor pre občianske 

záležitosti. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Poprosím predsedníčku mandátovej komisie o potvrdenie voľby.  

Mandátová komisia  

Mestské zastupiteľstvo zvolilo počtom hlasov 19 z 19 zúčastnených poslancov Mestského 

zastupiteľstva Ing. Máriu Výletovú za členku komisie pre vzdelávanie, kultúru a zbor pre 

občianske záležitosti.  

b) v o l í  

Ing. Máriu Výletovú za členku Komisie pre vzdelávanie, kultúru a zbor pre občianske 

záležitosti. 

V o ľ b a : prítomných:19                    za:19                       proti:0                           počet poslancov:19 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Faktická, pán poslanec Pastucha.  

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Pán primátor, ja by som chcel touto formou veľmi pekne poďakovať Marike 

Výletovej za dlhoročné, dlhoročné, dlhoročné úžasné chvíle, ktoré sme strávili na komisii a 

som veľmi rád, že mala záujem zostať ako členka a že bude ďalej nad nami istým spôsobom 

držať takú ochrannú ruku a bude nám radiť. Ďakujeme veľmi pekne.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja by som sa k tomu pridal, že nie je ani podstatné, že dlhoročne, dlhoročné, ale úspešné, veľmi, 

veľmi prospešné v podstate vedenie danej komisie, takže ktoré potom následne malo naozaj tie 

výsledky, takže verím tomu, že budeme takto pokračovať ďalej a teším sa, že ostáva ako členka 

komisie. Ďakujem.  

 



Bod č. 16.5. Návrh na zmenu v Pozemkovom spoločenstve vlastníkov 

lesa „Závršie“ 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na bod, na bod 16.5. Návrh na zmenu v pozemkovom spoločenstve vlastníkov 

lesa, Závršie. V tomto prípade to prerokúva Mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča 

návrh schváliť. A teda je tu vzdanie sa pani doktorky Zdenky Halmi a teda nová voľba. Má 

niekto záujem o diskusiu? Neevidujem záujem, predkladám Návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie vzdanie sa doktorky Zdenky Halmi členstva vo výbore 

pozemkového spoločenstva vlastníkov lesa Závršie. Prosím o hlasovanie.  

Uznesenie č. 417: 

MsZ v Senici 

a )  b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

vzdanie sa JUDr. Zdenky Halmi členstva vo Výbore Pozemkového spoločenstva vlastníkov 

lesa – „Závršie“.  

H l a s o v a n i e : prítomných:19    za:19     proti:0      zdržalo sa:0     nehlasovalo:0    počet poslancov:19 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na uznesenie b), kde teda navrhujeme, aby bol zvolený pán Tichomír Ivan, ktorý 

je vedúci majetkového oddelenia, tým pádom bude nás zastupovať v rámci tohto pozemkového 

spoločenstva. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici volí pána 

bakalára Tichomíra Ivana za člena výboru pozemkového spoločenstva vlastníkov lesa Závršie. 

Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Poprosím predsedkyňu mandátovej komisie o potvrdenie voľby.  

b) v o l í  

Bc. Tichomíra Ivana za člena Výboru Pozemkového spoločenstva vlastníkov lesa – „Závršie“.

  

V o ľ b a : prítomných:19                za:19                            proti:0                           počet poslancov:19 

 

Mandátová komisia  

Mandátová komisia potvrdzuje, že Mestské zastupiteľstvo zvolilo počtom hlasov 19 z 19 

zúčastnených poslancov Mestského zastupiteľstva bakalára Tichomíra Ivana za člena výboru 

pozemkového spoločenstva vlastníkov lesa Závršie.  

Bod č. 17. Správa HK o výsledku kontroly použitia finančných 

prostriedkov poskytnutých z rozpočtu mesta v roku 2023 formou 

transferu spoločnosti Rekreačné služby mesta Senica spol. s r. o. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 17. Správa hlavného kontrolóra o výsledku kontroly použitia finančných 

prostriedkov z rozpočtu mesta v roku 2023 formou transferu. Má niekto záujem o diskusiu k 

tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie: Mestské 

zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie správu hlavného kontrolóra o výsledku kontroly 



použitia finančných prostriedkov poskytnutých z rozpočtu mesta v roku 2023 formou transferu 

spoločnosti Rekreačné služby Mesta Senica, s. r. o., Tehelná 1152/53, Senica podľa 

predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem.  

Uznesenie č. 418: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

správu HK o výsledku kontroly použitia finančných prostriedkov poskytnutých z rozpočtu 

mesta v roku 2023 formou transferu spoločnosti Rekreačné služby mesta Senica spol. s r.o., 

Tehelná 1152/53, 905 01 Senica, IČO: 44525371. 

H l a s o v a n i e : prítomných:19    za:19     proti:0      zdržalo sa:0    nehlasovalo:0     počet poslancov:19 

 

Bod č. 18. Správa o činnosti HK za II. štvrťrok 2024 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod programu číslo 18. Správa o činnosti hlavného kontrolóra za druhý 

štvrťrok 2024. Materiál máte v písomnej podobe. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? 

Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici 

berie na vedomie Správu o činnosti hlavného kontrolóra za druhý štvrťrok 2024. Prosím o 

hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. 

Uznesenie č. 419: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

správu o činnosti hlavného kontrolóra za II. štvrťrok 2024. 

H l a s o v a n i e : prítomných:19  za:19     proti:0    zdržalo sa:0  nehlasovalo:0     počet poslancov:19 

Bod č. 19. Informácie o protipovodňových opatreniach v meste 

Senica 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 19. Informácie o protipovodňových opatreniach v meste Senica. 

Minulý víkend alebo tento víkend sme mali mimoriadnu situáciu, kedy boli ohlásené významné 

zrážky, ktoré potom následne mali vplyv hlavne v okolitých krajinách na až ničivé záplavy. A 

tým pádom poprosím pána Branislava Bederku, aby predstavil základnú informáciu ohľadom 

opatrení, ktoré sa vykonali.  

Branislav Bederka (zamestnanec MsÚ, vedúci krízového štábu)  

Dobrý deň. V prvom rade mi dovoľte poďakovať všetkým, ktorí sa akokoľvek podieľali počas 

víkendu na záchranných prácach. Je to moja premiéra toto, takže, do mikrofónu. Ono už počas 

celého roka sa vykonávali nejaké, či už čistenie vpustí, výmena. Hlavne v júni, keď prišli 

prívalové dažde, tak spoločne s BVS-kou a s pracovníkmi sociálneho podniku sa prečisťovali 

tieto vpuste. Podarilo sa osadiť v Kunove podvaly do cesty, kde boli vymleté, či už od áut alebo 

potom už odvody, koľaje, ktoré robili problémy a zatápali nám Kunov, či z druhej strany v 



spolupráci s PD Senica. Podarilo sa aj zrovnať vyorané brázdy, ktoré tam boli vyorané asi pred 

dvoma rokmi a spôsobovali ten problém, že všetku vodu z kopca nám tlačili do Havlovho jarka, 

vyčistili sa odtoky, mreža, to je v tej spomínanej lokalite, kde nás to zaplavovalo, kde sú hore 

tie podvaly. Máte nejaké rozpísané prípravné práce, každý určite sledoval správy, počasie, 

vývoj, takže sme sa snažili čo najlepšie pripraviť. Dobre. Zmobilizovali sme prostriedky, 

techniku, sily, či už technické služby, Poľnohospodárske družstvo, rekreačné služby, betonáreň 

Rehuš, sociálny podnik mesta, v súčinnosti boli sľúbená Správa údržba ciest, Okresné 

riaditeľstvo Policajného zboru v Senici a samozrejme Hasičský a záchranný zbor Senica. A 

teraz prechádzame k tým samotným opatreniam, ktoré sa vykonali počas týchto dní. Bola 

zmobilizovaná Správa a údržba ciest Trnavského samosprávneho kraja. Táto situácia, počkaj, 

daj späť, táto situácia sa nám opakuje, ale je prisľúbené, že sa s tým budú zaoberať ešte tretia 

Základná škola. Spodná voda, môžeš, v sobotu od rána plnenie vriec s pieskom v Kunove, 

hliadková činnosť, či už mestskou políciou, zamestnancami mesta, dobrovoľným hasičským 

zborom. Okolo pätnástej znova ten istý problém. Správa Mestskej polície. Vo večerných 

hodinách. Všetko bolo viac menej v poriadku, rezerva bola. Okolo osemnástej hore Vinohrady, 

hrozilo, že zatečie alebo stečie voda do dvorov, tak Dobrovoľný hasičský zbor prekopal ryhu 

na odvodnenie, kontrola podvalov, len to vodu trošku zadržalo. Ďaleko. Prišla nedeľa ráno, z 

hodiny, behom hodiny sa situácia zhoršila. Boli zmobilizované všetky skupiny, ktorí boli k 

dispozícii. Začali sa plniť mechy s pieskom, na kolonke, boli povolaní vlastníci alebo 

prevádzkovatelia prevádzok, aby si prišli aspoň nám otvoriť, aby sme mohli aspoň takýmto 

spôsobom ísť pomôcť v tom, aby sa voda nedostala v prípade vybreženia do ich prevádzok, 

prišla pomôcť aj armáda. Toto bol najväčší problém. Na kolónii Most smerom do Hodvábky, 

boli tam naplaveniny a hrozilo, že už sa nám potok vybreží, tak bola povolaná už ťažká 

technika, nakoľko dobrovoľní hasiči nemajú sily ani prostriedky na takéto veci. Prišla pomôcť 

aj zo Vodohospodárskeho podniku, také to kráčajúce rýpadlo, za pomoci ktorým sme uvoľnili 

všetky nánosy, spriechodnili most. Okolo 14: 15 už hrozilo vyliatie alebo vybreženie toku 

Teplica, najnižšom bode v parku protipovodňová bariéra hasičského, dobrovoľných hasičov, 

ktorá viac-menej zabránila tomu, aby sa potok vylial viac. Tie 3 domy, čo tam sú, no nezohnali 

sme majiteľa, tak trošku ich zaplavilo. Ďalšie nejaké upozornenia mestská polícia a tu je 

výsledok tých upozornení, aby nechodili. A to už nám to začalo trošku klesať, tak potom už 

pokračovali odčerpávacie práce v zatopených priestoroch, či už centrum voľného času alebo 

továrenská bytovka, všetko sú to spodné vody a potom už na druhý deň sa odčerpávala voda 

Záhorská galéria. Máme ešte spadnutý strom alebo teda najbezpečne naklonený bol, ten sa 

zrezal. Dodatočné opatrenia: stále máme vyhlásený druhý povodňový stupeň, aby sa mohli ešte 

robiť záchranné práce, čo je odčerpávanie, čistenie a podobné veci. To je z mojej strany asi 

všetko.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Poprosím ešte pána Ing. Davida Jakuba, veliteľa Dobrovoľného hasičského zboru 

mesta Senica, aby ozrejmil situáciu.  

Ing. David Jakub (veliteľ Dobrovoľného hasičského zboru mesta Senica)  

Dobrý deň, volám sa David Jakub, som veliteľom Dobrovoľnáckeho zboru mesta Senica. Pre 

nás, aby som to teda nejak teda skrátil, pre nás situácia už bola vyhlásená štvrtok koordinačným 

strediskom hasičského záchranného zboru. Tým, že ISS-ka nám volala všetkým zborom, aj 

našemu, aj v okolí, že sa máme nachystať v prípade pomoci aj druhým obciach, nie iba v našej, 

v našom meste. Takže všetci boli daní do pohotovosti, čo v podstate vedia ovládať aj veľkú 

techniku. Nie každý v našom zbore má céčkový vodičák a podobné k tomu náležitosti. Takže 

títo boli všetci zvolaní a nachystaní. Náš zbor disponuje fireportom, čo je zvolávací systém na 

vysokej úrovni, ktorý dokáže v jednu minútu každému rozposlať esemesku a tým pádom sa 



dostavia na zbrojnicu. Takže my sme už začali odčerpávať vodu na ulici Komenského, kde bola 

zatopená pivnica. Presunuli sme sa na retenčné nádrže, kde sa plnili nebezpečne na Alchemku 

večer nejaké stromy popadané smerom na Kunov, sobota relatívne v kľude, ale v pohotovosti 

stále. V nedeľu ráno už keď prišli informácie s tým, že od piatka sa vykonávala spoločne s 

Braňom aj pracovníkmi mesta sa vykonávala obhliadka toku. Celú nedeľu ráno nám s Braňom 

nedalo, my sme to, my sme to chodili pozerať v podstate od Kunova až po Čáčov, ale nám to 

nedalo, že koľko hasičských áut ide smerom na Sobotište, tak sme sa previezli tam a tam nám 

bolo okresným riaditeľom nakázané, že máme čo najrýchlejšie vykonať opatrenia, lebo nevedia, 

ako to dopadne, lebo v Sobotišti bola situácia kritická, tak v podstate s mestom sme začali konať 

s tým, že už v piatok a štvrtok bolo dohodnuté, kde presne bude piesok navozený, aby zbytočne 

sme neprevážali piesok po meste a kde nám najnižšie body ukážu, tak tam bude piesok aj 

technika s ľuďmi daná. Tak sme tak aj spravili hneď nedeľu ráno s tým, že nám bolo povedané 

pri týchto opatreniach, že máme v podstate aj k dispozícii vojakov, aj hasičský záchranný zbor, 

tak najskôr, keď sa ukľudnila v Sobotišti situácia a po tých štyroch hodinách došla tá vlna sem, 

tak sme boli, boli nám nápomocní. Naša činnosť vlastne tú nedeľu: mechovanie, stavanie tej 

protipovodňovej bariéry s tým, že sme boli, sme robili na skupiny a odstraňovali sme ten 

spomínaný, ako Braňo spomínal nám ten most, tam v podstate hrozilo najviac to vybreženie s 

tým, že už naše sily, čo sme hákami robili, sa nedalo to nejak odstraňovať, tak bola povolaná 

okamžite ťažká technika, kráčajúci bager, potom tam bola aj vývozka nejaká z lesa, čo 

zabezpečilo mesto. A ostatné potom už večer len sa dočerpávalo. Najviac spomeniem 

Továrenská ulica, Sadová ulica, tam nám to v podstate tie domy oproti galérii všetky zatopili 

pivničné priestory, takže tam sme odčerpávali a postupne nejde v pondelok a v utorok, takisto 

sa odčerpávalo tým, že stále tá spodná hladina bola, ale keď sa nám to nepodarilo odčerpať, tak 

sme zase ukončili, lebo to bolo neefektívne. Takisto aj v CV-čku sme sa dohodli ešte v nedeľu 

večer, že proste odčerpávať nebudeme a počkáme, kým tá voda v Tepliciach klesne. V číslach 

krátko. Najviac 8 členov bolo v podstate stále v nasadení tým, že aj hovorím, tie odbornosti 

majú. A najviac v nedeľu 27 členov, lebo tam to mechovanie a tá zábrana, to je trošku 

náročnejšie na stavanie. Je odčerpané asi 500  000  l vody z tých pivníc, to je asi celé v číslach. 

Som hrdý na to, že v podstate tí členovia nesedeli na gauči, nieže by boli na toto určení, ale aj 

naši študenti a mladší a išli mechovať a nebolo im to jedno a musím spomenúť, lebo to by mi 

vyčítali, že aj členky. Takže asi toľko.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem veľmi pekne. Poprosím ešte pána Mgr. Jaroslava Pechu, náčelníka Mestskej polície 

Senica o krátke zhrnutie.  

Mgr. Jaroslav Pecha (náčelník Mestskej polície Senica)  

Dobrý deň. V rýchlosti iba teda za mestskú políciu, lebo teda vnímam to teda tak, že najviac, 

najväčšia tá zodpovednosť a tá činnosť v rámci týchto, v rámci týchto protipovodňových 

opatrení vždy spočíva teda na tom záchrannom hasičskom zbore a dobrovoľných hasičov, ktorí 

vykonajú vždy gro tej práce a keď aj tie povodne skončia, tak samozrejme vidíme to všetci, že 

oni sú ešte stále v nasadení a teda odstraňujú tie následky tých povodní, takže ja za mestskú 

políciu len toľko, že Mestská polícia v Senici teda okrem toho bežného výkonu služby, aby ste 

si to teda vedeli predstaviť, že kopec, kopec aj ľudí alebo kopec takých nezainteresovaných 

hovorí teda, že máme veľa členov v rámci Mestskej polície, tak počas toho víkendu z piatka na 

sobotu ja mám vlastne v robote štyroch ľudí, ktorí sú na nočnej, štyria ľudia, ktorí sú na dennej, 

traja nastupujú zase v sobotu do práce na nočnú, takže v rámci tohto mám, jak sa povie, že v tej 

mestskej polícii 11 ľudí, ako sa povie, že vybookovaných, a preto takisto pre nás tie opatrenia, 

keď začali, už vo štvrtok začal monitoring tých vodných tokov, hlavne teda v meste Senica na 

potoku Teplica a teda hlavne Kunovskej priehrady, kde sa monitoroval vlastne ten prepad a 



výška tej vodnej hladiny na Kunovskej priehrade, tak začalo to už vlastne štvrtok v noci, 

pokračovalo to vlastne a nebudem tu teda čítať, že čo všetko je akože v časovom, v časovom 

horizonte sme, sme robili, ale pokračovalo to vlastne až do nedele rána. Čo sa týka vlastne toho 

priebehu, tak už v piatok sme vlastne riešili, sme riešili takú pracovnú pohotovosť v rámci 

takisto Mestskej polície, nakoľko sme teda boli oslovení aj teda z organizačného, aj z MÚ teda, 

že, keďže ako sa povie, že každá ruka, noha dobrá. A napriek tomu sme teda taktiež postavili 

nejakú pohotovosť od rána od šiestej, od soboty do nedele do šiestej rána šiestich príslušníkov, 

ktorí boli teda ochotní plniť rôzne úlohy v súvislosti ako s týmito povodňami, či už sa jedná o 

mechovanie, či o takú manuálnu prácu alebo teda nevedeli sme teda, aká situácia bude aj u nás, 

takže tam mohli byť rôzne iné dôvody, čo sa týka akože keď evakuácie obyvateľstva, stráženie 

majetku, stráženie rôznych objektov a t ď, takže spolupracovali sme s Okresným riaditeľstvom 

Policajného zboru, s pánom Adamovičom sme si ešte v piatok voliť, kde sme si rozdelili úlohy, 

teda čo budeme robiť my, čo budú robiť teda štátni policajti, aby teda nedochádzalo k nejakej 

duplicite v tomto smere, aby sme nechodili teda, jak sa povie, že 2 hliadky na to isté miesto a 

robili vlastne to isté, áno? Takže v piatok spočívalo také rozdelenie úloh a vytvorenie vlastne 

tej pracovnej skupiny, ktorá držala pohotovosť, samozrejme, ako to bolo povedané, tá situácia 

bola najkritickejšia vlastne až v nedeľu ráno, kedy vlastne hrozilo to vybreženie tej rieky 

Teplica a vtedy vlastne boli povolaní doobeda vlastne aj tí všetci členovia, ktorí kvázi do rána 

držali pohotovosť, ale v podstate všetci boli ochotní prísť a boli ochotní pomôcť, takže o tej 

jedenástej a do tej tretej zhruba akože bolo aj tých ďalších 5 príslušníkov v práci, ktorí aj mimo 

teda časov, mimo svojho voľna a mimo svojho času akože odpočinku, tak išli do práce a nemali 

vôbec s tým problém a nikto mi nepovedali ako, že do roboty nepríde alebo že nie je ochotný 

pomôcť. No len akože na toto takisto akože som rád, že tí príslušníci sa k tomu tak postavia, že 

teda aj keď majú voľno, tak nikto nebrblal a nikto nepovedal, že by do práce neprišiel. No, 

takže okrem toho teda, čo sme teda plnili tieto úlohy, tak sme v rámci víkendu sme prijali 

viacero hlásení aj na linku číslo 159, kde teda občania nahlasovali rôzne udalosti a rôzne 

incidenty, čo sa týka vytopenia pivníc vody na pozemku, vysokej spodnej vody a s tým sme 

spolupracovali zase, všetko sa konzultovalo s vedúcim krízového štábu alebo krízového 

riadenia, pánom Bederkom, s dobrovoľnými hasičmi, so Slovenskou správou ciest a takéto 

rôzne udalosti teda. To by bolo teda za mestskú políciu za mňa všetko.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem veľmi pekne za zhrnutie a poprosím pána pplk. Mgr. Petra Ševčíka, riaditeľa 

Okresného riaditeľstva Hasičského záchranného zboru v Senici keby nám tiež krátko zhrnul 

situáciu.  

pplk. Mgr. Peter Ševčík (riaditeľ Okresného riaditeľstva Hasičského záchranného zboru 

v Senici)  

Dobrý deň, ďakujem za slovo. Zhodnotil by som situáciu povodne v termíne od 13. do 16. 

septembra, čo je od piatka do pondelka, nakoľko ešte stále prebiehajú práce, ktoré sú spojené s 

povodňami. V senickom okrese bolo nahlásených na operačné stredisko Krajského riaditeľstva 

Hasičského záchranného zboru v Trnave celkovo 149 výjazdov. Z toho 127 výjazdov 

zasahovali dobrovoľné hasičské zbory mesta a obcí, kde zasahovalo celkovo 667 členov. 

Dobrovoľný hasičský zbor mesta Senica výjazdovalo pri 22 výjazdoch, z čoho zasahovalo 54 

členov. Čo sa týka nášho Okresného riaditeľstva Hasičského a záchranného zboru v Senici, 

výjazdovali sme pri 12 výjazdoch a bolo na nich zapojených 25 príslušníkov. Najviac výjazdov 

bolo zameraných na odčerpávanie vody zo zatopených domov, pivníc, rôznych objektov a v 

druhom rade odstraňovanie popadaných stromov. Opatrenia, aké sme robili, čo sa týka 

Hasičského a záchranného zboru, 12. septembra boli všetky dobrovoľné obce, dobrovoľní 

hasiči spohotovostnení na obdobie piatok, sobota, nedeľa, kde držali 24-hodinovú pohotovosť. 



Zo všetkých obcí držalo 27 obcí pohotovosť, nakoľko 4 obce nemajú dobrovoľné hasičské 

zbory. Ďalej sme robili monitoring SHMÚ, kde sme sledovali vodné stavy, hlavne rieky 

Morava, Myjava a Teplica. Monitorovalo sa to každú hodinu, aby sme sa vedeli na danú situáciu 

hneď pripraviť a hlavne adekvátne hneď reagovať. Potom sme monitorovali vodné toky aj 

kondičnými jazdami, kde daní príslušníci chodili a monitorovali aj z miesta, ako sa vodné toky 

zvyšuje hladina alebo kulminuje. Na záchrannej brigáde 13. septembra o deviatej hodine bol 

zriadený krízový štáb prezidenta Hasičského a záchranného zboru, ktorý bol zameraný hlavne 

na povodie Moravy, kde boli zúčastnení všetci, ktorých, cez ktoré okresy Morava tečie, tak boli 

tam všetci riaditelia + tam bolo Prezídium Hasičského a záchranného zboru. Ďalej v tom štábe 

boli aj Slovenský vodohospodársky podnik a boli tam, boli tam viac menej podaktorí starostovia 

a riešili sa dané situácie. Slovenský vodohospodársky podnik nám vyčlenil najkritickejšie 

miesta, kde sa potom riešili rôzne bariéry, či už u bariéry alebo kabariéry alebo vrecovanie, kde 

to nebolo možné, nakoľko hrádza neunesie veľké množstvo, veľkú váhu, tak zväčša odporúčali 

všade vrecovanie s pieskom. Ďalej nám bola, nám boli vyčlenené sily a prostriedky, ktoré sme 

mohli používať pri povodniach, ako ste videli, tak boli nám poskytnutí policajti z Policajnej 

akadémie, ktorí boli pri povodniach v piatok a potom armáda nám bola poskytnutá po celú 

dobu. Ďalej. Čo sa týka materiálno-technického zabezpečenia, boli nám poskytnuté evakuačné 

autobusy, ťažká technika, štvorkolky na prevoz piesku alebo aj rôznych ľudí. Čo sa týka 

udalostí, tak tretí stupeň v okrese Senica bol vyhlásený v nedeľu, 15. septembra ráno 8:05. Bol 

vyhlásený pre celý okres, 15. septembra sme mali 2 udalosti, ako už aj chalani predo mnou 

spomínali, bola to udalosť v Senici, ale predtým bola ešte udalosť v Sobotišti, kedy sa to celé 

zvrtlo, behom hodiny na SHMÚ vyskočilo, že rieka Teplica pôjde do tretieho stupňa 

povodňovej aktivity a začalo sa s protipovodňovými opatreniami. Boli povolané dobrovoľné 

zbory, bola povolaná armáda, štvorkolky z Hasičského a záchranného zboru a práce začali 

prebiehať v ranných hodinách medzi ôsmou a deviatou. Celkovo sa v Sobotišti zúčastnili aj 

dobrovoľné zbory z Trnavského okresu, a to Veľké Kostoľany, Chtelnica a zo Seneckého 

okresu Sobotište, Prievaly. Bol tam povolaný aj Slovenský vodohospodársky podnik, ktorý 

zabezpečil techniku, kde bol taktiež ten istý problém, ako bol v Senici, kde museli vyčisťovať 

koryto, lebo bol zanesený drevom. A ďalej tam boli povolané ozbrojené sily, 35 vojakov, ktorí 

sa neskôr presúvali aj do Senice, keď sa celá situácia posúvala smerom Senica. Čo sa týka 

Senice, tak tam to bolo pomaly rozdelené. Najskôr prišlo 15 vojakov a potom prišlo ostatných 

20, kde sa robili opatrenia proti povodniam na Sadovej ulici a na kolónii, kde už Dobrovoľný 

hasičský zbor mesta viac menej už bol pripravený na to a čo sa týka nás, my už sme len potom 

dopomáhali a tiež potom ešte aj Vodohospodársky podnik zabezpečoval kráčajúci bager, tzv. 

pavúk, ktorý čistil koryto pri, v Kolónii pod mostom. Čo sa týka, potom by som možno prešiel 

ešte k postrehom, kde sú určite, kde sú nejaké tie veci, ktoré by sa mali odstrániť, či už vyčistiť 

zarastené korytá, to už sme preberali aj s pánom primátorom. Potom, kde bol taký ešte väčší 

problém, bola komunikácia medzi starostami a Hasičským a Záchranným zborom. Niekedy mi 

to príde, ako keby sa báli požiadať o pomoc alebo nevedeli, že komu volať. Hovorím, my sme 

tu na to, aby sme pomáhali, ale nedá sa, aby sme mali dopodrobný prehľad o každej jednej obci 

v našom okrese. Ďalšie opatrenie, zvyšovanie základne členov DHZ. Ako ste videli, je ich 

nesmierne treba a keď sa stane takáto situácia, tak nikdy tých ľudí neni dosť. Každý, kto má 

ruky, nohy, sa zíde do takejto situácie. Taktiež určite urobiť opatrenia, čo sa týka materiálno-

technického zabezpečenia pre DHZ, aby disponovali väčším množstvom techniky alebo 

agregátov, čerpadiel. A to už si potom preberiete s veliteľom jednotky. A taktiež teraz, čo je 

taká najpodstatnejšia, lebo prichádza k obmene generácií, sú mladí starostovia, nezažili 

povodne, tak určite treba monitoring každej jednej obce alebo mesta a vytýčenie 

najkritickejších miest, aby vedeli, aj keď prídu tí hasiči, lebo hasiči nie sú z tých daných obcí, 

aby vedeli oni určiť a povedať, kde sú tie najkritickejšie miesta a kde sa má s bariérmi začať. 

Potom určite si spraviť nejaké zásoby, čo sa týka povodní, či už vrecia alebo nejaké povodňové 



bariéry si zakúpiť, sklady sú, takže je to kde uskladniť, lebo, asi sa zhodneme, že týmito 

klimatickými zmenami počasia, otepľovaním, je možné, že toto bude za chvíľku pravidlom. 

Ďalej určite aj varovať ľudí, kedy sú tieto povodne. Každý za tým hľadá senzáciu, taktiež každý 

fotí z mostov. Alebo keď sme išli s veliteľom jednotky prejsť cyklotrasu, tak všetci boli na 

cyklotrase. Treba dbať na zdravie hlavne, lebo všetko bolo podmáčané, stromy padali, takže 

treba aj opatrenia dávať takto na občanov, jednak buď uzavrieť mosty, ktoré sú rizikové a v 

druhom rade občanom hovoriť, aby nechodili, kde sú stromy. Lebo to je fakt nebezpečné, keď 

prší 5 dní vkuse a je to celé podmáčané. To sú zatiaľ také postrehy prvotné, určite tých 

postrehov bude viac s odstupom času a na záver by som sa chcel všetkým poďakovať, čo sa 

podieľali na záchrane života, zdravia, majetku pri povodniach. Ďalej by som chcel poďakovať 

sa členom DHZ, či už mesta alebo v okolitých obciach za ich profesionalitu a odbornosť pri 

zásahoch počas tohto víkendu. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem veľmi pekne. Videli ste, resp. boli ste tu, mali ste tu 3 názory a čo sa týka toho, tak 

išlo naozaj tak, ako bolo povedané v tých jednotlivých rečiach, že išlo o spoluprácu mnohých 

zložiek, mnohých zamestnancov, ľudí a ja by som im rád všetkým poďakoval, či už sú to 

zamestnanci MÚ, Mestskej polície, ale najmä teda Hasičského a záchranného zboru, 

Policajného zboru, či už Krajského riaditeľstva v Trnave, ktoré organizovala mnohé činnosti 

alebo Okresného riaditeľstva v Senici, armády Slovenského republiky a zamestnancom 

Okresného úradu Senica, zvlášť prednostovi Okresného úradu Senica, pánovi inžinierovi 

Kocourkovi, príslušníkom Dobrovoľného hasičského zboru mesta Senica, ktorí naozaj odviedli 

kus práce, mali nočné, čakali, či budú vyvrátené stromy, či bude niečo, aby v momente boli 

nachystaní a nasadení. Ale taktiež zamestnancom technických služieb, Sociálneho podniku, 

údržby a Správy ciest Trnavského kraja, povodia rieky Dunaja. Taktiež boli pripravení 

zamestnanci a Technika rekreačných služieb mesta Senica, Poľnohospodárskeho družstva 

Senica. Následne nám prichádza pomoc zo Strednej odbornej školy, podnikanie v priemyslách 

a službách. Mnohí dobrovoľníci, ale aj teda by som poďakoval fyzickým a právnickým osobám, 

ktoré nám pomohli, či už materiálne alebo teda samotnou prácou, takže naozaj, je to, bola to 

činnosť obrovského tímu ľudí, ktorí naozaj sa snažili o to, aby voda ostala v tých medziach, 

kam to bolo len minimálne možné, takže ja som veľmi rád, že takouto formou sme dokázali 

spolupracovať. Poprosím, pani poslankyňa Drinková.  

Ing. Jarmila Barcaj Drinková (poslankyňa)  

Dobrý deň. V podstate všetko povedali moji predrečníci, ale nedá mi ako predsedníčky 

Dobrovoľného hasičského zboru hlboko sa poďakovať a vážim si odhodlanie a nasadenie 

všetkých hasičov. Tí, ktorí ju najviac ľudia potrebovali, tak všetkým sa snažili tú pomoc dostať, 

ale ľudia boli veľmi netrpezliví, chceli okamžite tú pomoc, nedokázali pochopiť, že nemôžu 

byť tí hasiči na piatich miestach jednu minútu naraz, takže vždy, keď sa takáto nejaká udalosť 

stane, tak obyčajne, aby si mali v prvom rade ratovať svoj majetok sami popredu, keď vidia, že 

ide takáto udalosť a potom určite im tí hasiči pomôžu vždy, ale musia byť trpezliví, že keď tá 

spodná voda stále ide, že nemá to zmysel čerpať, že je to neefektívne, ako povedal náš pán 

veliteľ a až upadne, tak potom ju dôjdu vyčerpať, vysiať. A samozrejme, práve tento víkend 

opäť dokázali, že nielen naši členovia zaradení v zásahových jednotkách dobrovoľných 

hasičských zborov, obcí a miest, ale aj dobrovoľné, dobrovoľná požiarna ochrana a ich členky, 

ako povedal náš veliteľ, zasahovali, pomáhali plniť tie vrecia s pieskom, boli pripravení vždy 

pomôcť, kde to bolo potrebné, či už to bolo teda pri plnení týchto vriec, pri spevňovaní hrádzí 

alebo pomoc spoluobčanom pri ochrane ich majetku. Touto cestou sa chcem poďakovať 

všetkým a vyjadriť môj obdiv a poďakovanie za prácu, ktorú odviedli a stále odvádzajú, lebo 

teraz vlastne budú tie bariéry musieť vypustiť, vyčistiť, pratať, uskladniť, proste o tú techniku 



sa stále treba starať, aj tie hadice sú vlastne od blata, stále sa to musí vyčistiť a uskladniť, 

pretože keď sa to správne neuskladní a nevyčisti, tak potom sú nefunkčné a toto je spotrebný 

materiál, takže stále sa to musí dokupovať, pretože sa s tým neustále pracuje a tých hadíc 

strieľajú, praskajú, opotrebúvajú sa, takže stále si ich musíme dokupovať a nie sú to lacné 

záležitosti. Počas týchto prívalových dažďov bolo všetko podmočené, tak mnohokrát aj 

zrezávali, teda stromy pílili, ako som už spomínala, odčerpávali tie vody zo záhrad, potom mali 

množstvo výjazdov, ako už bolo spomínaných, v meste Senica ich bolo 22 od našich 

dobrovoľných hasičov a spolu sa tam podieľalo 54 členov. Ako vždy, robili to na úkor svojho 

voľna, svojho času, na úkor svojich rodín, proste mohli byť s rodinami niekde inde, ale preto, 

že si to táto situácia vyžadovala slúžili nepretržite, boli v garáži, keď mali aj chvíľočku voľna, 

kde si oddýchli a opäť išli na výjazd. Preto oceňujem ich bezproblémovú tímovú prácu, ktorá 

je vždy pri takýchto udalostiach nutná a kľúčová, taktiež si uvedomujem, aké je ťažké pri 

takýchto udalostiach zasahovať, lebo veľakrát zasahujú a nasadzujú vlastný život. Tiež 

oceňujem spoluprácu s príslušníkmi hasičského záchranného zboru a ďalšími zložkami 

integrovaného záchranného systému. Veľmi ma teší, že hasiči, či už profesionálni, dobrovoľní, 

sa dlhodobo spoločne stretajú, zvládajú tento zásah, školia sa, spolupracujú. A v podstate náš 

veliteľ je aj príslušníkom Hasičského záchranného zboru, slúži na Hasičskej stanici v Kútoch, 

takže pozná túto problematiku aj z hľadiska profesionálnej stránky, aj z hľadiska tejto 

dobrovoľnej stránky. Veľmi si vážime jeho prácu. Touto cestou sa chcem osobne poďakovať 

všetkým hasičom, nielen tuto v Senici, pretože tieto povodne zasiahli nielen náš okres, ale aj 

iné obce a mestá, kde boli tieto dobrovoľné zložky nasadené. V mnohých oblastiach zásahy 

ešte pokračujú a určite bude potrebné vykonať práce aj na odstraňovanie týchto následkov 

povodní. A na záver teda moje veľké ďakujem skutočne patrí všetkým hasičom, príslušníkom 

Hasičského a záchranného zboru, ale aj ozbrojeným silám, armáde, čo prišli pomôcť civilnej 

ochrane. Nechcem na niekoho zabudnúť. Ako už povedali, Vodohospodársky podnik pomáha, 

Slovenská správa ciest, Mestská polícia a tuto tieto mestské organizácie, ako je Sociálny 

podnik, Rekreačné služby, Slovenská správa ciest. Skutočne všetkým, všetkým patrí veľké 

ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán zástupca.  

Mgr. Filip Lackovič (zástupca primátora)  

Ďakujem za slovo. Z mojej strany takisto jedno veľké ďakujem všetkým, ktorí pomohli, pridali 

ruku k dielu, k týmto opatreniam, ktoré boli prijaté. Chvalabohu, väčšina z nich bola 

preventívneho charakteru a nedostali sme sa do nejakých vážnych, vážnych vecí alebo 

dôsledkov. Ja by som sa rád vyjadril a špeciálne poďakoval naozaj našim dobrovoľným 

hasičom a rád by som dal asi aj taký, taký verejný záujem, verejný záväzok. Vieme veľmi dobre, 

v aspoň stave je momentálne budova určená pre DHZ-ko a my máme, samozrejme, spravenú 

projektovú dokumentáciu už dlhšie, snažíme sa nájsť na to externé zdroje, ale verím, že sa my 

ako poslanci k budúcoročnému rozpočtu dohodneme takým spôsobom, že pokiaľ sa nám teda 

nepodarí a nedarí nájsť externé zdroje, tak sa rozhodneme zrekonštruovať túto budovu DHZ z 

vlastných zdrojov a verím, že, to poviem, v priebehu budúceho roka alebo čo najskôr, aby sa 

začali tieto práce a ak bude treba, pravdepodobne bude treba na to zobrať úver, tak ja ho určite 

budem navrhovať a podporovať, aby sme to takouto formou spravili. A lebo naozaj, dobrovoľní 

hasiči si toto už naozaj sú v stave, kedy naozaj potrebujú tie reprezentatívne priestory aj z toho, 

čo tu odznelo, že potrebujú a samozrejme, vždy je dobré, keď majú viac a viac členov a toto 

určite bude jeden z takých, takých impulzov, ktoré pomôžu nášmu Dobrovoľnému hasičskému 

zboru v raste a v rozvoji. Ďakujem.  



Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, pán poslanec Kalman.  

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne za slovo. Ja sa chcem, samozrejme, najskôr poďakovať všetkým, ktorí 

pomáhali pri dažďoch a povodniach minulý týždeň, všetkým susedom, ktorí pomáhali nezištne 

jeden druhému, našim dobrovoľným a profesionálnym hasičom, mestským a štátnym 

policajtom, vojakom. Za ich nasadenie od piatku až do nedele, keď vyvrcholila táto pohroma. 

Osobitne ale musíme poďakovať Správe povodia Moravy, ktorá riadeným odpúšťaním 

Kunovskej priehrady zabránila oveľa rozsiahlejším záplavám v Senici. Minulý týždeň sme mali 

veľké šťastie, vyhla sa nám katastrofa ohromných rozmerov, ktoré zasiahlo Česko, najmä 

Olomoucký a Moravsko-sliezsky kraj a ďalšieho suseda, Rakúsko. Na Záhorí budeme našťastie 

počítať len materiálne škody, musíme ale konštatovať, že v Senici nie sme pripravení na 

záplavy. Vedenie mesta nie je schopné cieľavedome a dlhodobo pripravovať náš kataster na 

veľkú vodu. Pritom záplavy nás ničia pravidelne. Spomeňme si na dažde v rokoch 97,c2006. Je 

to smiešne, pán primátor. 2009 v Kunove a nasledujúcich rokov znovu a znovu. Každá povodeň 

so sebou prináša zbytočné materiálne škody, etické nasadenie všetkých zdrojov, ktoré nám 

potom chýbajú a samozrejme, strach ľudí. 4 dni od štvrtka 12. septembra do nedele 15. 

septembra ukázali nedostatky, ktoré musíme v meste odstrániť. V prvom rade ide o 

komunikáciu mesta s občanmi, musíme podávať včasné, neskreslené informácie, zrozumiteľne 

hovoriť, čo nás čaká, ako sa máme správať, ako je pripravené mesto a región v prípade núdze. 

Meteorologické modely, ktoré predpovedali výrazné úhrny zrážok uverejňoval Slovenský 

hydrometeorologický ústav a Český hydrometeorologický ústav od začiatku minulého týždňa. 

Rozdiel bol len v tom, že ČHMÚ od pondelka hovoril o výnimočných zrážkach a vyhlásil tretí 

stupeň výstrahy pred zrážkami a povodňami, hneď od začiatku. SHMÚ vyhlásil len druhý 

stupeň pre dážď do 12.  9. rána, ale už v ďalších hodinách sa všetky výstrahy SHMÚ zvyšovali 

a rozširovali. Všetci sme vedeli, čo nás čaká. Je zarážajúce, že mesto na svojich oficiálnych 

stránkach so svojimi vyjadreniami len neustále dobiehalo aktuálnu situáciu. Žiadna kontinuálna 

komunikácia, neinformovalo proaktívne, veď vedenie mesta muselo byť informované od 

SHMÚ, krízového vedenia štátu. Starostovia Záhoria sa určite informovali navzájom. Povodeň 

vyvrcholila v nedeľu dopoludnia na Teplici. Vo Vrbovciach sa spustila povodeň v noci zo 

soboty na nedeľu, na tento stav reagovala správa povodia zvýšeným odtokom z Kunovskej 

priehrady v sobotu večer o dvadsiatej prvej hodine. V nedeľu o tretej hodine ráno začala vo 

Vrbovciach druhá vlna povodne, ktorá kulmilovala o ôsmej hodine ráno. Povodie reagovala 

niekoľkonásobne zvýšeným odtokom z priehrady o šiestej hodine ráno. V Sobotišti bol 

dosiahnutý tretí povodňový stupeň 250  cm o trištvrte na 8 a Teplica kulminovala na úrovni 

335  cm o jedenástej a o 2 hodiny nato o trinástej začala Kunovská priehrada nekontrolovane 

pretekať. Pôvodne teda reagovala s predstihom 14 hodín, pričom prvýkrát zvýšilo odtok z 

priehrady už vo štvrtok ráno o siedmej a druhé zvýšenie vykonalo vo štvrtok o pol siedmej 

večer, tzn. 4 dni pred kulmináciou Teplice. Samozrejme preventívne. V Senici sme zareagovali 

na katastrofálny vývoj Teplice v nedeľu o jedenástej hodine. Začali sme navážať piesok na 

cyklotrasu a vrecovať. Ak má senický systém krízového riadenia závisieť len od primátora, 

ktorý príde v nedeľu o pol jedenástej k Teplici a rozbehnú sa práce na ochranu majetku, tak 

takýto systém je nefunkčný. Je potrebné prehodnotiť krízové plány a tie musia byť funkčné bez 

ohľadu na to, kto je práve primátorom alebo zástupcom alebo veliteľom dobrovoľných hasičov 

alebo zastáva akúkoľvek inú dôležitú funkciu v krízovom riadení. Očakával by som, že vedenie 

mesta zvolá čo najskôr poradu poslancov, aby nás informácie, opatrenia, ktoré sa už vykonávajú 

a dlhodobo budú vykonávať, aby sa už zmätok z minulého týždňa neopakoval.  



Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pani poslankyňa Krištofová.  

RNDr. Ľubica Krištofová (poslankyňa)  

Ja by som chcela reagovať na svojich predrečníkov. V prvom rade im teda tiež poďakovať, 

pretože som veľmi pozorne sledovala celý vývoj udalostí, čo sa týka povodne a týchto udalostí. 

Prešla som si v nedeľu od Vrboviec cez Sobotište až po kolóniu celý tento tok a mala som 

príležitosť vidieť tú úžasnú silu tej vody a proste toho, priebeh tej povodne a môžem vám 

povedať, že všade v týchto obciach, kde som bola, tak som sa stretla s úžasnou prácou 

dobrovoľných hasičov. Čiže v každej obci majú, okrem štyroch, takýto zbor a je veľmi dôležitý. 

Ako bolo povedané, u nás sa stretáva s tým, že ľudia sú zostarnutí, teda je tam tak už vyšší 

vekový priemer a je tu malá, malý záujem o mládeže, o takéto, takéto funkcie. S tým sa 

stretávame úplne všade, pretože mladí ľudia skorej cez tie internety a telefóny, ale ak zavoláte 

niekoho fyzicky na brigádu, tak alebo na nejakú činnosť, ktoré by sa mali trebárs raz alebo 2× 

do týždňa venovať, tak je to veľký problém. Tak by som chcela poprosiť aj mesto do budúcna, 

že v rámci takej nejakej výchovy týchto ľudí, že by sme im mohli poskytnúť nejakú motiváciu, 

či už vybavením alebo vytvorením podmienok pre ich odborný rast a takisto aj materiálne 

vybavenie. Ja som presvedčená, že takéto záležitosti ako povodne a iné hrôzy sa opakovať budú, 

pretože je to všetko už teraz také narušené, že nemôžeme spoliehať na to, čo bolo kedysi. Takže 

poprosila by som, aby sme sa aj my ako v rámci mesta starali o dobrovoľníkov, hasičov, ktorí 

skutočne vykonali veľký kus práce a patrilo by sa im za to poďakovať. Takže toľko. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, pán poslanec Podmajerský.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja vlastne ani neviem, že kde by som začal, pretože ja som nečakal, že 

dneska budeme mať takýto, takýto rozhovor v rámci kompetentných ľudí. Za tento rok tých 

interpelácií ohľadom povodní a hlavne opatrení, od opatrení preventívnych bolo, boli, by som 

povedal, pán primátor, desiatky. Počuli sme rozprávať rôznych ľudí, však ďakovania bolo dosť, 

toho teda nie je nikdy dosť, ale dnes asi bolo. Ja by som čakal ako prvého, kto tu bude rozprávať 

predsedu krízového štábu. A to je zo zákona primátor tohto mesta. Jeho podpredseda, ani 

neviem, kto je, predpokladám, že to je zástupca, lebo to tak býva v obciach. A začnem, možnože 

úplne niekde od konca, rozprával tu ako jediný poslanec ohľadom toho, ako to vidia v 

negatívnom slova zmysle a ten ti poslal v piatok e mail v kópii všetkých poslancov o tom, že 

žiadame, ako je mesto pripravené, ako je krízový štáb pripravený a čo máme vlastne robiť ako 

poslanci a distribuovať ďalej informácie. Do dneška nebola žiadna odpoveď, pán primátor, že 

spolu sa snažíme nejakým spôsobom, tie naše animozity sú jasné na široko-ďaleko, bohužiaľ, 

to tak ľudia vnímajú, našich dvoch, nás dvoch ako osôb. Myslím si, že by mali byť povýšené 

nad, nad ten záujem, nemali byť povýšené nad ten záujem tých občanov. Že ja naozaj neviem, 

že ako mám vysvetľovať ľuďom, keď sa pýtajú, čo sme vlastne spravili z tých opatrení, ktoré 

požadujeme celý ten rok aj štvrť alebo teda ja som ich preventívne žiadal už od nástupu do tejto 

lavice a neboli nijako, nijako urobené. Ja neviem, čo tým ľuďom starým vlastne mám rozprávať, 

lebo, lebo je toho naozaj veľa. Ak tu niekto tvrdí o tom, že boli dostatočne dané informácie 

ľuďom, tak s tým teda absolútne nesúhlasím. Ľudia tu boli v strachu, informácie, ktoré mali, 

mali z televízie, či už z českej alebo z našej, zatiaľ čo okolité obce zvolávali krízové štáby. Ja 

som sa teba pýtal, si povedal, že sme ostražití a že to nie je nutné. V stredu na našej stránke 

vyšla informácia o tom, že sme v poriadku a nebudeme zvolávať krízový štáb. Krízový štáb, by 

som to mal zo zákona prečítať, že na čo slúži, a kto ho zvoláva, ale jednoducho povedané, ten 

má vlastne pripraviť všetky tie sily, všetky zložky, ktoré zo zákona tam majú byť prítomné na 



to, aby boli pripravené, keď sa už niečo stane, nie ich zvolávať potom alebo volať na IZS-ku, 

že proste tu sa niečo vybrežuje, to je podľa mňa úplne absurdné. Ja by som čakal, že po tom, čo 

sme si tu prežili minimálne v Kunove a čo nás čakalo tu po veľkej vode 500-ročnej v Sotinej, 

že tu príde zvolanie od teba ako primátora a namiesto tých vecí, čo sme riešili na, alebo ste 

riešili na stretnutí s poslancami, povieš, počúvajte, máme tu problém, povedzte mi, aké máte 

lokality, kde čakáte problémy a sa s tými poslancami porozprával, aby vedeli, čo majú 

rozprávať ďalej. My sme to nikto nevedeli, teda neviem, či si niekoho informoval, ja som teda 

čakal, že osobne sa aspoň zastavíš teda, keď si už v tom Kunove bol a robil si tam fotky a ani 

to si neurobil. Ja by som chcel vedieť v tej správe, ktorá sa odovzdáva po tretej, pri treťom 

stupni povodňovej aktivity, či si sa pýtal vôbec niekoho, ale nikto z krízového štábu, čo sa v 

Kunove stalo ľuďom, či to vôbec monitorujete. Lebo vy tam prídete, urobíte opatrenia, 

mimochodom, to opatrenie, čo tu prezentoval pán Bederka, pri tom, pri tom vjazde do Kunova, 

mohlo byť urobené počas roku aj štvrť už dávno. Tak si ukážeme, môžeme si ukázať neskôr 

fotku, ako to bolo vlastne opravované, nebolo s ním urobené vôbec nič a kompetentný 

zamestnanec povie počas roka, že žiadali sme Správu ciest Trnavského samosprávneho kraja, 

aby toto urobilo a neurobilo to. Teraz príde voda, v tme tých, ohrozujete tých zamestnancov 

tým, týmto hlúpym rozhodnutím ich ohrozuje tým, že musia v tme a v tom daždi celú, celú tú 

priekopu vlastne vykopávať a čistiť. Teraz? To rok a štvrť na to nebol čas? 1 telefón a 1 telefón 

to vybavil. Ja viem aj kto tam volal, aj komu volal, aj viem od toho zamestnanca, ktorí boli 

nahnevaní, že či to teraz naozaj musia ísť riešiť. A išiel sa odbrežovať vlastne celá tá, ten prepad 

tej vody, ktorý tam cez tú cestu pretekal. Poviem len príklad, že ľudia sa mňa pýtali, že či majú 

si zháňať sami piesok. Niektorí susedia si ho teda zohnali, vrecovali, dokonca si to tam kradli, 

lebo si mysleli, že to tam dalo mesto. Vznikla to na meste informácia o tom, že mesto nemá čo 

dávať piesok, keď sa to, keď tam vznikla komunikácia na mestskej stránke, na facebookovej, 

sa niekto spamätal a napísal informácie o tom, že ten piesok tam je, ale nie je pre občanov, ale 

pre ochranu majetku mesta Senica. Prosím Vás pekne, aký má majetok mesto Senica v Kunove 

na ochranu, ktorý je dôležitejší ako majetok občanov? Ty vieš ako, ako predseda krízového 

štábu o tom, že niekto píše na stránku takéto nezmysly pre, voči tým občanom, to je totálna 

drzosť, pretože mesto a tvojou činnosťou neboli urobené opatrenia za celý ten rok, čo to žiadam 

a žiadame ako ľudia. A vďaka tomu z tých istých častí tečie stále tá istá voda a stále znečisťuje 

nielen voda, ale bahnotok, ktorý znečisťuje stále tie isté rúry, ktoré my musíme z našich peňazí 

stále čistiť. A ja sa teda pýtam, že či naozaj tu nie je toľko sebareflexie, že by niekto povedal 

tým ľuďom, zmenil ten, to správanie, aspoň povedal tým ľuďom, ideme sa tomu venovať, 

urobme jedno stretnutie, konečne zavoláme tam toho človeka z toho družstva kompetentného. 

Ja to nechápem, že ten, čo človek tam vôbec môže robiť, zobrať ho na takéto stretnutie, opýtať 

sa občanov, prosím vás, aké ste mali problémy? V čo vám môžem pomôcť? Toto sa tých ľudí 

nikto nepýta, možno sa ich to pýtaš ty niekde za chrbátom. So mnou o tomto reálne 

nediskutuješ, keď sa spolu o tom rozprávame my dvaja, tak z toho vznikne vždy nejaký paškvil 

a reálne sa pre tých ľudí nič neurobí. A toto teda považujem za veľký výsmech, že to niekto 

prezentuje, že my sme tu robili nejaké opatrenia. Podľa mňa to bol jeden veľký chaos. A v 

rámci tých informácií, tak informácie o tom, že ten piesok tam nie je pre vás, občania a potom 

povedať, však si ho zoberte a potom zavolá mne zamestnanec mesta, povie, však máme nejaké 

vrecia na vozíku a že keby niekto chcel, tak potom ich tam dajme a urobí to v sobotu, v sobotu 

poobede. Je toto normálne? Ja skúsim ísť, som sa nechal uniesť, skúsim ísť po poradí, aby to 

malo nejakú hlavu a pätu. Zasadnutie krízového štábu, ktoré vedieš ty, pán primátor, má slúžiť 

teda na to, aby sa dali dohromady všetky zložky a informovať ľudia, aby bola daná nejaká 

prevencia, tzn. aby sa nenaháňali s pieskami, s vrecami, keď im tam tečie voda, ale mali na to 

proste 1, 2 alebo 3 dni. O tejto situácii vieme od stredy, vyhlásené jednotlivé stupne boli od 

štvrtka a od piatka to potvrdil aj tuná pán od hasičov. Ďakujeme tu dobrovoľníkom, na druhej 

strane bolo kopec dobrovoľníkov, ktorí, ktorí sa chceli prihlásiť, nikto ich neorganizoval, prečo 



ten krízový štáb teda nepovedal na tej stránke: "počúvajte, máme tu situáciu takúto, príďte nám 

pomôcť." Veľa ľudí, ľudí by prišlo. Má o to vôbec niekto záujem? Ľudia majú problém, že im 

natečie voda do pivnice. Neboli tu veľké škody, ale reálne tam tie škody hrozili výrazne vyššie. 

A neviem, či si to ty býval v Senici, keď tu došla päťstoročná voda, ale tam na Mlynoch teraz, 

čo tu boli záplavy, tak tam bolo, bol tam pol metra vody. To si pamätáš, keď si tu býval? Dobre, 

aj sa teda pýtam, niekto tých ľudí informoval o tom? Pretože mne tí ľudia volali a sa ma pýtali 

a viem 3 kontakty, ktorí mi volali, sa pýtali, čo vlastne majú robiť? Lebo tam nie sú žiadne 

informácie o tom, či hrozí vôbec nejaká zvýšená voda alebo nie. Tí ľudia si to hľadali sami na 

SHMÚ, toto všetko má riadiť ten krízový štáb a má dávať informácie, aké tam sú predpoklady. 

Toto všetko na tej stránke má byť uvedené. Zatiaľ, čo v iných obciach teda mali, mali 

informácie nie preto, aby sa šírila panika, ale sa nešírila panika, tak v piatok 6:21 na SHMÚ 

bolo vyhlásené tretí stupeň metrologickej a hydrologickej výstrahy. Ľudia začali si sami zháňať 

teda nejaké prekážky pred domami a začali zháňať piesok. V Kunove tiekla voda zo všetkých 

častí, ktoré pomenovávam, prídeme k tomu neskôr, áno? Nevedeli, či tam príde viac vody, či 

tam bude, či sa to rozšíri ešte niekde inde. Informácia na stránke bola ohľadom tohoto piesku a 

to bolo všetko, čo tam bolo zverejnené. V nedeľu 8:15 bolo, v nedeľu bol vyhlásený tretí stupeň 

povodňovej aktivity, čo nám aj kolega, pán hasič teda odprezentoval, čo bolo na stránke mesta 

Senica. O 11:11 v nedeľu, keď ste Vy stáli pri tej, pri tej kolónii, tam bola informácie zo soboty 

poobedia, že sa ruší hokejový zápas. A tomuto hovoríš ty informácie občanom? Ja teda nie, to 

je podľa mňa veľká hanba a hovorím to preto, nie, aby si sa ty hanbil teraz, ale preto, aby si 

robil také opatrenia, sa takéto niečo proste neopakovalo, lebo my sa s tým stretávame 

dokolečka. Stále sa tomu len vyhýba a stále sa hľadajú nejaké zametanie pod koberec, len aby 

sme vyzerali všetci, jak to máme celé dobre zorganizované. Ale skutok, bohužiaľ, utek. Čo sa 

týka Kunova, naposledy v či, ja neviem, či to bolo v máji, v júni, si to môžeme pozrieť na 

kamerách, som žiadal o zvolanie obecnej povodňovej komisie. Jediný, kto ju môže zvolať, je 

znovu ty ako primátor. Tá komisia slúži na to, aby sa vyhodnotili opatrenia a má sa zvolávať 

po tom, čo v tej obci boli povodne. My sme ich tu mali v máji, to si ešte pamätáš asi. Boli tam 

dané nejaké opatrenia z Okresného úradu, čakali sme na nejakú vyhlášku, do dneska nemáme 

informáciu, či bola, nebola, či bola vydaná alebo či je nejaké rozhodnutie ďalšie z Okresného 

úradu. Jediné, čo ja tu vnímam, sa tu obhajujú záujmy PD Senica, resp. jeho vedenia a to ja 

nerozumiem, prečo? Prečo sa neobhajujú záujmy občanov tohto mesta alebo tejto mestskej 

časti, keď jasne povedal Okresný úrad, ale iné inštitúcie, že obhospodarovateľ tam porušuje 

opakovane, to je to obhospodarovanie tej pôdy a je jasne napísané v zákone 7/10 o povodniach, 

aké preventívne opatrenia musí mesto urobiť. My sme si o nich ani nepovedali. My sa tu 

stretneme raz s pánom Bederkom, raz s pani Gavorou, raz s tým, ale ty to tu reálne nevedieš. 

My potrebujeme, aby si sadol za stôl a povedal, tak, ako sme spolu sedeli v auguste, aby to 

pokračovalo ďalej. Od toho augusta z tých opatrení sa nič neurobilo. Ja nehovorím o 

opatreniach, ja viem, že kýveš hlavou, ale opatrenie nie je to, že dodržuje, obhospodaruje ďalej 

konečne husto siate plodiny, to nie je opatrenie. Opatrenie znamená, že ak tá voda tečie aj po 

takýchto plodinách, urobiť také opatrenie, dať tam takú zložku, aby tam tá voda netiekla. Ja 

som, ja som vám dal odporučenie na Výskumný ústav, teda Výskumný ústav na vyhlášku, ktorá 

sa riadila tým, že čo teda radila tým, čo treba urobiť a predseda družstva s pánom Schemmerom, 

agronómom to totálne ignorujú. A oni to môžu ignorovať. Ale tvojou povinnosťou aj 

možnosťou je im tieto opatrenia nariadiť. Lebo oni sú tam ten porušovateľ a sú dlhodobo, sú 

20 rokov. Od roku 2009, kedy bolo vydané, vydané z toho okresného úradu, tá vyhláška, ju 

porušovali, ale vďaka tomu, že nie sú oficiálne záznamy, to vyzerá tak, že to bolo vlastne 

porušené len to obdobie minulého roka, ale to reálne nie je pravda. Na tú žiadosť o zvolanie 

obecnej povodňovej komisie ste mi odpovedali, že to nie je nutné, že to nie je nutné, pretože tie 

opatrenia boli dostatočné. Teraz máš, pán primátor, stále pocit, boli dostatočné? Pretože vo 

všetkých tých častiach, neviem, či si tam v tom Kunove bol, rovnako tečie voda. Tiekla tam v 



máji, tiekla tam v júli, tiekla tam v auguste, tiekla tam v januári, v decembri. Raz to bolo kvôli 

tomu, že to premočené, raz to bolo kvôli tomu, že napadol sneh a stále tam tečie rovnako. Keď 

tu ukáže pán Bederka opatrenie, že tam bol vymenený kanál, nehanbí sa niekto? To teraz 

nemyslím on, ale niekto. 2 roky reklamujeme v Kunove, že je tam ucpaný prepadnutý drevený 

kanál, ktorý bol na tom obrázku, 2 roky to mestu Senica trvalo, aby ho vymenili. To je sa čím 

chváliť? 2 roky, 2 roky tam chodili deti, sa tam mohli prepadnúť. Až musela dôjsť pani 

Gavorová a to tá to chytila za pačesy a po dvoch rokoch to vymenili za týždeň. Kľudne, nech 

sa páči.  

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca Oddelenia životného prostredia)  

Čo sa týka toho kanálu, tak to nebolo také jednoduché, lebo ten kanál je veľmi atypický formát 

a nebolo také jednoduché zohnať, zrovna tento rozmer. Takže to nebolo, že sa nechcelo robiť, 

ale čiste náhodou sme v zberných surovinách našli takýto atypa formát, ktorý zamestnanec 

našiel a svojou nejakou iniciatívou, nebolo to ani v Senici, ho zohnal a zistil, že by to možno 

pasovalo, takže to bolo o veľkej náhode.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Dobre, pani Gavorová, ďakujem za odpoveď. Ja tu teraz nejdem s Vami bojovať, ja, ja som to 

teraz myslel to, že ste prišli Vy a ste to aspoň vyriešili. Mesto to mohlo riešiť 2 roky a 2 roky 

tam boli vyhnité tie dosky. Mohlo tam ísť čokoľvek iné, lebo to neplnilo žiadny účel, to, to bolo 

ucpávané a vylievala sa tá voda na chodník a do dvorov. To je to riešenie. Čiže teraz sa 

nemôžme dohadovať o tom, či to sa dalo zohnať, nedalo. To nie je podstatné. Proste je to v 

správe mesta, je to nebezpečné a treba to tam proste vymeniť, vybavené. A môže to trvať 2 roky 

a môže to tam maximálne mesiac a dáte tam teda nové dosky. Toto teraz ideme takúto hlúposť 

riešiť? My sme mali zoznam opatrení, ktoré sme tu prezentovali x-krát. A toto bolo úplne tá 

najposlednejšia vec. Poďme si pozrieť tie, ktoré tam boli dôležitejšie. V tej lokalite na cintorín, 

poprosíme o obrázok kolegu, sme žiadali, Družstvo PD Senica reálne obhospodaruje 3800  ha. 

Najväčší problém, ktorý bol, bol nad cintorínom, skúsme pozrieť ten obrázok, že nad 

cintorínom, pozrieme nejaký ďalší, to je jedno. Toto je tá lokalita. Jedná sa o 2,5 hektára pôdy. 

To som tu už raz rozprával, teraz to musím opakovať nie preto, že nemám čo robiť, ale preto, 

že to nebolo vyriešené, pán primátor. Za 2,5 hektára nebolo schopné družstvo obsiať našou 

požiadavkou trávou, áno? Toto sme nechceli my ako občania, to sme chceli na základe 

odporúčania Výskumného ústavu. A nejaké normy, ktoré jasne hovorí, koľko vody udrží tráva 

a koľko udrží iná plodina, napr. husto siata plodina. To, čo sa teraz pozeráte, je výdrol, to je po 

pšenici. Vyrastená, vyrastené zvyšky pšenice. Keď dáte tam obrázok naspäť doľava, čo bol 

predtým, toto je vedľa toho biopás, ktorý PD vysadilo na jar, lebo muselo kvôli dotáciám. Nad 

50  ha musíte spraviť takýto biopás. Pozrite sa, koľko je vody. Tam. To je robená fotka v ten 

istý moment. Pán Schemmer, ako "odborník" z družstva tvrdí, že je nezmysel, že je úplne jedno, 

či tam bude husto siata plodina, lebo tam bude tráva. Toto je fakt, tento fakt som tu ukazoval 

na jar. Znovu sa k tomu vraciam a pýtam sa: to nám tu bude porušovateľ diktovať, že čo sa tam 

má vlastne dávať? Prečo ty ako primátor, ako predseda krízového štábu, štábu nenariadiš obsiať 

tie celé lokality? Včera ste urobili stretnutie, kde bol aj pán Schemmer opakovane a opakovane 

bezo mňa. X-krát som žiadal, aby som tam mohol byť na tom stretnutí aj ja. A nedarí sa to, 

pretože som asi nepriateľ pre PD Senica. Dobre. Pýtam sa, že: je normálne, aby si určoval 

obhospodarovateľ, ktorý porušuje jednoznačne danú vyhlášku a porušuje zákon o ochrane 

pôdy, ktorý hovorí jasne: akonáhle sa splavuje voda, je tam jedno aký sklon, sa splavuje voda 

z takejto pôdy, je povinný urobiť protierózne opatrenia. Prečo ich nerobí? Prečo ich nerobí? 20 

rokov. Tu má dôkaz o tom, že to funguje tá tráva a on spochybňoval na tom stretnutí, čo mi 

povedal teda pán Lacho, že to proste nefunguje, že to úplne zbytočné. Pýtam sa, prečo my 

musíme počúvať toho obhospodarovateľa, ktorý porušuje tú vyhlášku, ktorý, ktorý vôbec 



nerešpektuje občanov, prenajímateľov pôdy, ktorých má v nájme? Oni sú minimálnym 

vlastníkom v Kunove, väčšinu pôdy obhospodáruje na základe nájomnej zmluvy. Mesto Senica, 

tu má najväčšiu parcelu. Prečo mu nevypovie tú zmluvu z Obchodného zákonníka kvôli tomu, 

ako sa správajú v tej oblasti? To môžete urobiť. Žiadal som to predtým. Znovu vidím, že to 

ignorujú. Pardon. V auguste sľúbil tebe predseda družstva, že tam bude tráva, upozornil som 

ťa, že tam nedajú trávu, lebo tam je repa. Povedal ti, že to bude hneď po tom, ako ju zoberú. 

Povedal som ti, že kampaň je v novembri a že určite nezoberú, pretože na to treba veľký stroj, 

ktorý oni nevlastnia, si ho musia objednávať a on sem nepríde v ten čas. Nenasiali. Mal som v 

tomto pravdu a od teba som čakal, že sa k tomu postavíš čelom a povieš: vieš čo, tam máte ešte 

jednu šancu. V opačnom prípade spravili priestupok, majú dostať pokutu. Môžu dostať aj mesta, 

aj od Okresného úradu na základe tvojho podania. Také podanie si neurobil. Na jar robili toto 

obsiatie tej trávy, čo sa pozeráme a neurobili ostatnú časť, dali tam proste pšenicu. Reakcia 

pána Schemmera je, majú oni ciele finančné. Takže finančné ciele pre PD Senica sú dôležitejšie 

ako vlastníctvo tých ľudí, ktorí tú pôdu prenajímajú? To sme sa kam dostali? Ja tomu 

nerozumiem, že ja nerozumiem, že čo tu vlastne ja mám povedať tým ľuďom, keď po mne 

vykrikujú, že čo som vlastne ja spravil v tom zastupiteľstve? Nikto toto nepozerá, to pozerá pár 

ľudí. Ja sa teraz pýtam teba, čo mám urobiť? Podľa právnika jediný spôsob, čo môžem ja riešiť, 

dať to na prokurátora, aby preskúmal to, čo vlastne vy robíte. Ja to nechcem proste, ja to chcem 

vyriešiť raz a navždy, takéto triviálne opatrenie. 2,5 hektára, ja vám tú trávu kúpim, stojí to 

100  EUR. Dvadsiateho druhého pani Gavorová povedala, že družstvo tam vyseje trávu, sám o 

tom vieš. Mne si povedal o 2 týždne na to, keď som sa jej nevedel dovolať, lebo bola na 

dovolenke, povedal si, že ty si si myslel, že to obsiate. Ako to kontrolujete? Ty ako predseda 

krízového štábu máš nejaký krízový manažment a sleduješ vlastne to, čo sa tam spravilo, aby 

sa to neopakovalo. Toto nie je kvôli búrkam, ako pani Gavorová hovorí, že však búrky je, už je 

po po sezóne, čo tu robím a straším ľudí. Teraz je po sezóne, nie sú tu búrky a znovu tam tiekla 

voda. Znovu tiekla do záhrad tým ľuďom, ktorí tam bývajú. Nezaplavilo im veľa, zaplavilo, 

viete, o tom? Skúmal to vôbec niekto? Pýtal sa tých ľudí, či majú vlastne niečo poškodené? Tej 

starej pani, kde pán zástupca tam minulý rok bol a to s ňou monitoroval? Nikto sa jej to nepýtal. 

Nikto. Pán Schemmer povie, ukážte mi jednu fotku, koho zaplavilo? Tak prosím vás, ukážme 

si ďalšiu fotku, aby sme videli, koho zaplavuje, pretože celá cesta od Strelnice, čo sú tam tie 

domy, tých 8 domov, bolo zaplavených. Zaplavuje našu komunikáciu v správe VÚC-ky. Ale 

už je zaplavená, už postŕhaná celá. Môžem poprosiť ďalšiu fotku nejakú z tých častí nad 

cintorínom? Toto steká, takýto potôčik dole k tým ľuďom a takto im steká voda do záhrad. 

Poďme ďalšiu, prosím vás. Viete o tom, že bola takáto vec spravená? Lebo povinnosťou Vašou 

ako mesta, vedenia mesta a teda toho krízového štábu je monitorovať škody. Vie o tomto 

niekto? Poprosím ďalšiu fotku. Toto je potok a táto zábrana tam je spravená, my tomu hovorím, 

že potok hlúposti, pretože tú zábranu si museli vykopať ľudí sami, zavolali si bager len kvôli 

tomu, že keď tá voda príde, aby ich ochránil. Prečo tento potok tam je vykopaný? To je x rokov, 

ja neviem, či to je 8 alebo 9 rokov, čo to mesto nevie vyriešiť. Čo mám spraviť pre to, aby som, 

aby si to, som ťa zaujal natoľko, aby si urobil také opatrenie, ktoré to raz navždy vyrieši? Je 

nám pán predseda družstva tak dôležitý, aby sme ho sa tu báli menovať, aby a poveriť tú 

zodpovednosť? Veď to som nepovedal ja, to povedal Okresný úrad. A ty si na tej povodňovej 

prehliadke takisto bol. Poprosím ďalšiu fotku. Toto je fotka zo strelničného jarku. Ako ten, ten 

ma momentálne nezaujíma, len aby sme si povedali, že boli tu rôzne opatrenia menované, vtedy 

sme si povedali jasne, že treba vyriešiť pozemky, prístup k tomuto, k tejto hrádzke na 

strelničnom jarku a že musí byť vyčistená. Nechcem to robiť detaily. Výsledok je taký, že to 

nebolo vyčistené vôbec. Po roku aj štvrť. Nič tam nebolo spravené. Jasné, že sme robili, konali 

sme, rozprávali sme sa, nič nie je spravené. Poprosím ďalšiu vodu. Toto je lokalita vjazd do 

Kunova. Na toto povedal pán Schemmer včera, že to nemieni riešiť, pretože to je lokalita iného 

obhospodarovateľa, ktorý má ten pás, to je tej delty, ktorú vidíte asi 50  m, ale to je v skutočnosti 



skoro rovina, tzn, že on tam tú škodu reálne nerobí. Tá škoda vzniká hore nad tým, jak je tam 

ten potok a vzniká, ide z tej istej časti, ako nám priteká z druhej strany k cintorínu. Znovu sme 

pri tom istom, čo sme urobili preto, aby obhospodarovateľ nám neničil náš vlastný majetok? 

Tak my družstvu Senica prispejeme ako mesto, nemáme peniaze, nemáme peniaze na šport, 

nemáme peniaze na nič, nemáme na osvetlenie v Kunove a my Družstvu Senica prispejeme 7 

000  EUR na to, aby mali dostihy? Firme, ktorá má tržby, resp. čistý zisk 600 000 euro a ona 

nám bude takto na našich pozemkoch siať aj na mestských, aj na našich vlastníkov, aby mali 

oni výnosy, áno? A my toto budeme za naše peniaze znovu opravovať, budeme to vykopávať a 

budeme to znovu opravovať. To naozaj? Ja sa tomu, mne sa tomu nechce uveriť. Že to nikoho 

naozaj nezaujíma? Toto tu vôbec nemuselo byť, vôbec sa tu nemuselo byť. Ja som sa rozprával 

so všetkými obhospodarovateľmi okrem PD Senica, pretože túto komunikáciu odmieta, čo ty 

vieš, a sú ochotní preto urobiť čokoľvek, ale niekto by ich musel osloviť. Nikto to nerobí. 

Poprosím ďalší obrázok. Toto je rúra, to v tej ceste, to som fotil ešte jeden vedľajší. To je 

robené, to je, skúste pozrieť tam, že rúra tam je napísané. Vjazd do Kunova a rúra tam je. A je 

tam napísané pred. Tá rúra bola odfotená pred tými záplavami v stredu, do polovice je zanesená, 

vedľa je ešte jedna rúra, toto je v správe Trnavského samosprávneho kraja. Jedna ešte, jedna 

rúra, ktorá je takto zarastená, je tam vidieť vôbec nič, to má, to má správca a obhospodarovateľ 

toho pozemku. Nič tam, nikto im nič nepovedal. Tak sme ho mali takisto bol taký pekný potok. 

K strelnici som sa vyjadril. Toto sú, hento preskočiť k Havlovému jarku. Toto, táto fotka tu 

bola od pána Bederku. Toto opatrenie sme žiadali preto, lebo tam, kde je ten prst, celá tá plocha 

bola protizákonne vysiata slnečnicou, keď tam išla voda v máji minulého roku. Preto sme 

žiadali, aby tu boli spravené protierózne opatrenia, aby nevznikali tieto ryhy na tej ceste. Minulý 

rok ako rýchle opatrenie. Nebolo nás vyslyšané. Teraz ho robíme, keď už tam tá voda netečie, 

teraz ho robíme. Tam, ako je ten prst, keď ho dáte ešte naspäť, tam ako je ten prst, tak odtiaľ 

voda tiekla úplne zhora, bol tam správny potok. A my robíme opatrenie posledných, ja neviem, 

30m, 40. Nerobíme ho z betónových hrádz, ktoré sú na to určené, na komunikáciu napr. v 

lesoch, robíme ho z betónových podvalov. Toto nekritizujem, hľadá sa riešenie nejaké, ale toto 

nie je to najdôležitejšie, to je úplne na konci. A teraz sme videli z fotiek, ktoré sme videli po 

dažďoch, že vďaka tomu, že tam je husto siata, plodina, ktorú nariadil Okresný úrad, aby tam 

sialo PD Senica, tak tá voda do tej cesty netečie. Vie to niekto? Ja by som mu to rád povedal, 

len musel by sa ma na to opýtať. Musel by nás z toho výboru Kunovského zavolať alebo tých 

občanov, aby mu povedali, že čo sa tam vlastne reálne deje. Pani Gavorová na stretnutí, ktoré 

sme spolu absolvovali niekedy medzi júlom, augustom o tom ani, že tu máme Havlov jarok a 

že tam je najviacej vody sútoku ani nevedela, lebo jej to nikto ani nepovedal. Neviem, kto jej 

to mal povedať. Ako to funguje vlastne tok informácií takto závažnej veci? Veď pánovi Havlovi 

ste sľúbili ako mesto pred nejakými rokmi, že mu, že mu dáte do záhrady rúru zakopete. On, 

on tam má vlastne kanál a každé počasie čaká, že mu tam pôjde nový potok. Má znehodnotený 

pozemok. Toto je ryha blbosti, k tomu dorozprávame, lebo túto ryhu urobil potom, ako sme 

mali povodňovú prehliadku z Okresného úradu, tak urobil PD Senica akože ryhu proti dažďu. 

Aj hlupák vidí, že tá ryha má byť priečne a nie pozdĺžne a túto ryhu vlastne PD Senica na našu 

požiadavku alebo okamžité opatrenia urobilo po roku aj štvrť, vieš o tom? Po roku aj štvrť to 

zahrnuli! Poprosím ďalší obrázok. Toto je práve tá cesta, vjazd do Kunova vedľa bytoviek. 

Žiadali sme túto ryhu, aby bola vyčistená. Mesto Senica si vyčistilo všetky svoje v správe 

kanály, všetky. Robilo to úplne zbytočne, lebo vďaka tomu, že si neurobil opatrenia z PD 

Senica, znovu tam steká do tých kanálov ten istý bahnotok a znovu to budeme čistiť tretíkrát, 

štvrtýkrát, piatykrát. Kto to bude platiť? PD Senica? Prečo to nevyriešime raz a navždy? Pretože 

PD Senica nemá na 2,5 hektára zase trávu, lebo potrebuje výnos z pšenice? Ja by som chcel 

poprosiť, že keby si zareagoval potom na to, na pána Schemmera, lebo ja som tam teda nebol, 

aby si on neurčoval pravidlá, že tretinu obseje a to je maximálne, čo pre nás môže urobiť. To 

tak proste fungovať nebude, keď to nevyseje on, tí ľudia to zoberú do vlastných rúk, si to vysejú 



sami. Táto cesta je dotrhaná celá od ťažkej techniky, ktorá vozí obilie. Najskôr to bol tento rok 

Sanagro, potom to bolo PD Senica. Opäť. Je ich komodít, našich polí, vypisujú komoditu a tú 

niekam vozia. Celá cesta je dopraskaná, bavili sme sa o tom na komisii výstavby. V tej 

popraskanej ceste tečie voda v kanáli, tie všetky domy naľavo boli zaplavované do záhrad. 

Žiadny polmeter vody, boli len zaplavované, bol tam bordel, smrad. Vieme o tom, že PD 

Senica, sa priznal pán Schemmer, že používajú pesticídy aj v týchto sklonových oblastiach, čo 

je zakázané zo zákona o pôde, aj herbicídy, takže všetky ich majú vo dvoroch. Majú to v studni, 

nemajú to v studni? Zaujímal sa vôbec o to niekto? Nie, nikto. Nikto o tom nevie. Teba byť 

potichu, pekné fotečky na mesto a to je vybavené, takto to my riešime. Poprosím ďalšiu fotku. 

Z Havlovho jarka teda poprosím ešte. Mali sme tam, sľúbili sme ľuďom, to je tento, ja ju 

napravo, sľúbili sme ľuďom, že tam budeme robiť prehrádzku. Mal byť spravený projekt. Do 

dneska nemám žiadnu informáciu, nikto sa mi neozval. Pýtam sa, nikto nevie, robíme na 

dokumentácii. Kým ľuďom povieme, o rok im povieme: robíme, všetko bude - a nič nebude. 

Poprosím ďalšiu fotku. Môžem tam dať z toho Havlovho jarka, sú tam tie erózne kanály, ako 

to vidia, ako to vyzeralo, keď tam išla voda, aby ste videli, aký to má efekt? Je tam také niečo? 

Je tam video, je tam video a je tam, že vývozná cesta a po napísané. Dajte ten zoznam, ja to 

viem z toho pozrieť. Podvaly pred a potom je podvaly, podvaly, toto video dole úplne v rade, 

druhé zľava. Takto slúžia tie podvaly. Ja viem, že to nebolo menené na to, aby to zobralo teraz 

hneď, že to chcel niekto upraviť, ale keď sa na to pozriete ako amatéri, má zmysel takéto 

opatrenie podľa vás? Pre koho? Aby sme ľuďom zalepili oči, že sme tam niečo spravili? Podľa 

mňa je to robené úplne nezmyselne a v tejto veci je tá komunikácia, obrovsky chýba. Ja neviem, 

prečo sa pani Gavorová vypla a hneď prestala komunikovať. Treba sa, treba sa stretnúť 

opätovne a začať komunikovať s občanmi, pretože dostali informáciu, že okrem toho, že tam 

sú tieto podvaly, tak tam bude závora. My sme rozprávali o závorách preto, lebo PD Senica 

povedal, toto ide vlastne z tých podvalov do toho, do toho, do tej zvodne vlastne, ktorú znovu 

znečisťuje všetka tá pôda, čiže tak to tam tečie vždy, keď ide úhrn väčší, nie je sucho a je úhrn 

väčší ako 20  mm. A teda hovorili sme o tých, o tom, že tam budú závory preto, lebo PD Senica 

nepotrebuje tie prístupové komunikácie, má sa so zákona o ne starať. A bolo povedané, že z 

vedenie kázalo, to, to mi povedali ľudia, ja som tam nebol opätovne, lebo ma nikto nezavolal 

tam, že vedenie povedalo, že tam, že musí tam vedenie kázalo, že tam musí byť závora. Nikto 

s tými ľuďmi neriešil, koho to je pozemok, aké tam sú prístupy a podobne. Takže to by som 

poprosil potom aj pani Gavorovú alebo niekoho, kto to bude riešiť, aby sa stretli spolu s tými 

občanmi. A povedali sme si, kto tam býva, kto tam ten prístup potrebuje a bez toho, aby bola 

elektronická závora, na ktorú momentálne nemáme peniaze podľa slov pani Gavorovej, tam, 

prosím vás, nič nedávajte, lebo keď tam dáte to, čo ste tam avizovali, tie protitankové zábrany, 

tak tí ľudia si ich odtiahnu preč, bude to úplne zbytočne, zbytočne vyhodený čas. Je tam ešte, 

to už nemusíme, nemusíme riešiť. K tej strelnici sa ešte vyjadrím. Tam sme v tých 

opatrovaniach prosili to, že jak sa vytvoril ten potok, ktorý sme videli video, tam podplavuje 

stromy a tie treba podľa mňa riešiť skôr, teda nech to rieši odborník, na tohoto máme, aby sa 

nestalo to, že tie stromy podmyje a padne to celé na tú strelnicu. Malo tam byť urobené nejaké 

opatrenie nejakých priehradok, či čo to, tomu som dobre nerozumel, ani nechcem tomu 

rozumieť. Treba samozrejme robiť najskôr opatrenia, ktoré sú hore, tie najdôležitejšie, aby tá 

voda nevznikala a nie je to lepiť, až potom zalepovať tie problémy, ktoré z toho vznikajú. 

Dobre, to je, to je v skratke asi tak všetko. Ospravedlňujem sa, že som nás takto, takto zdržal, 

čo z toho teda vyplýva, teda čo žiadam? Toto zhrniem, samozrejme, do samostatnej 

interpelácie, lebo som to chcel aj robiť v diskusii, ale tak je tu, nemáme diskusiu, bohužiaľ, lebo 

ju nechceme, takže čo žiadam? Žiadam, pán primátor, o opätovné zvolanie obecnej povodňovej 

komisie. Tentokrát žiadam ťa, aby si to zvolal aj s poslancami, a to preto, lebo sú tu lokality, 

ktoré mohli byť aj teraz postihnuté a neboli len preto, lebo tých 500, čo padlo navyše v 

Radošovciach, nepadlo u nás. Ak by padlo, tak tu máme úplne iný problém, aj týka sa to hlavne 



mlynov. Na tomto stretnutí by sme mali si popísať všetky lokality, ktoré sú nebezpečné a na 

tomto stretnutí by sme mali vyhodnotiť opatrenia, ktoré boli robené a z takéhoto stretnutia má 

vyjsť výstup písomný so zápisom, čo sa vlastne má urobiť. Jeden takýto už máme spravený z 

augusta a na ten sa zabudlo. Takže ťa žiadam, aby si to urobil nie zo zákona, ale zo slušnosti a 

z morálky voči ľuďom kvôli ničom inému. Poprosil by som informáciu, to môžeme na tomto 

stretnutí riešiť, ako to je s Výskumným ústavom pôdoznalectva. Pretože ten bol, na základe 

toho sa robila vyhláška Okresného úradu a naň vlastne Okresný úrad čakal. Ja neviem, či bol 

vydaný. Ja tam nie som osoba, ktorá by mohla tú informáciu dostať len z infozákona. Ty si tam 

osoba, ktorá ju dostáva. Takže by som ťa poprosil, ak aj nebol urobený, urobený, ja ťa tu 

nebudem skúšať, čo si pre to spravil, ale aby si sa ty osobne zapojil ako primátor a predseda 

krízového štábu vzhľadom na to, čo sa nám tu opakovane deje a túto vyhlášku vyžiadal tak, aby 

sme tie lokality upravili podľa aktuálnych zrážok, ktoré sa nám tu dejú. Žiadam teraz o súhrnnú 

správu na základe vyhlásenia tretieho stupňa povodňovej aktivity, pretože ma zaujíma, čo v tej 

správe je napísané. Nikto sa mňa ako poslanca Kunova nepýtal, nikto sa nepýtal občanov, o 

ktorých ja teda viem, či majú škody a takéto škody sa do tej správy píšu. Podstatné na vyhlásení 

tretieho stupňa povodňovej aktivity je to, že sú preplácané škody nie z obecných peňazí, ale z 

peňazí štátnych. To je to, čo sme spravili my tu zásadnú chybu pri povodniach v máji, vtedy to 

bolo trošku ešte inak, sa rozprávalo o mimoriadnej situácii, že sme vlastne kopec tých opatrení 

robili úplne zbytočne, len preto, že sme zrušili mimoriadnu situáciu za 2 dni a boli vlastne 

platené z našich nákladov a nie zo štátu. Toto napíšem tiež všetko písomne, aby, netreba si robiť 

z toho poznámky, keby náhodou niekto mal záujem. Žiadam samozrejme o povodňový plán 

zabezpečovacích a záchranných prác. Lebo do dneska som ho nevidel. Žiadal som, aby mi bol 

dodaný a bolo mi povedané, že je a je to proste niekto, kto, koho nikto nevidel. Žiadal som x-

krát na zastupiteľstvách, aby som bol pri všetkých veciach, ktoré sa týkajú Kunova. Bolo to 

teda ohľadom povodní a žiadam, aby som bol pri ako poslanec, pri všetkých veciach týkajúcich 

sa Kunova všeobecne. A je to jedno, či sa bude robiť projekt kulturáku, ku ktorému sa ľudia 

nemohli vyjadrovať, sme sa museli dopytovať. Je to jedno, že či sa bude dávať niekomu na 

ihrisko peniaze na závlahu alebo čokoľvek iné. Ja chcem byť ten, ktorý bude informovať o 

občanov, preto som tu. Pretože oni dávajú informácie mne a ja to mám posúvať sem. To je 

napísané v štatúte. Tak, aby nám tu nemusel niekto z kolegov čítať niečo o etike, morálke a 

pod. To by som chcel, pán primátor a budem sa k tomu vracať na každom zastupiteľstve, aby 

si to zabezpečil proste. Aby si bol ty ten iniciátor, aby som vždy pri tom bol, lebo si mi to 2× 

sľúbil a doteraz sa to nestalo. Skôr mám pocit, že to je naopak, že treba všetko robiť za 

chrbátom, aby sme z neho urobili vola, tak to proste nejak vyzerá. A to je tak asi všetko. 

Ďakujem pekne za pozornosť.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem za nepripravenú naozaj prezentáciu, na ktorú sa teda na začiatku sme sa odvolali, že 

sme si to nemohli pripraviť, ani s fotkami, ani so všetkým. Toľko poloprávd a nechcem to 

nazvať, že klamstiev, čo tu odznelo, je smutné. Napr., len aby sme si pamätali, tak včera, čo 

bolo to stretnutie, tak, pán poslanec, dostal som správu o teba, kontakt na daného pána, že s ním 

to treba riešiť, ktorý sám povedal, že si tam mal byť aj ty, ale musel si odcestovať, tzn. vedel si 

o tom a nechcem sa tu rozprávať, tzn. pracujeme na tom, ideme po ďalších a ďalších opatreniach 

a ja by som bol rád, aby si si dal dole trošku, poviem, krvavé okuliare a pozeral to trošku aj 

reálne. Ďakujem.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Čo tam bolo? Tak hovoril si, že tam bolo povedané množstvo poloprávd-neprávd, tak sem s 

nimi, to, čo si povedal, tú jedinú s pánom Lachom, my sme spolu telefonovali v stredu. Žiadal 

som, aby som, aby sa urobilo stretnutie s predsedom. Ty si povedal, už predtým si povedal x-



krát, že on sa so mnou nie je ochotný stretávať, že nevieš, čo my spolu máme, ale nie je ochotný 

sa stretávať. Povedalo to viacej ľudí a nie je to podstatné. Podstatné je na tomto, že ty to máš 

nariadiť, ty máš zvolať tých ľudí a v tvojej kompetencii tam musia prísť, lebo on je štatutár, tak 

jak mám povinnosti ja zo štatútu mesta, má on povinnosti. Je tiež poslancom, mimochodom, 

aby sme si to vedeli (???) zastupiteľstve, áno? Čiže on má tie povinnosti. Nejaký pán 

Schemmer, môžeš s ním prísť a je to zamestnanec, on nemá zákonnú povinnosť, ani právo za 

tú spoločnosť jednať, to má len jeho predseda alebo podpredseda. Takže o tom stretnutí. Ja som 

na také z stretnutie nebol zavolaný, ani by som tam neprišiel, ja som poprosil, pán Lacho mi 

zavolal, že si, že si mu, že mu volal pán Bartoš z mesta, že má na také stretnutie prísť, ja som 

mu povedal, že to je na základe nášho telefonátu, pretože družstvo sa mnou nechce stretávať, 

nechce, a preto tam on odišiel a teraz sa tu budeme preťahovať, že v čom to bolo? Podstatné je, 

pán primátor, na tom, že ty máš iniciátor, pretože máš sa tu možnosť vyjadriť k x-veciam, ktoré 

sme tu videli, ktoré sú v tvojej kompetencii a neboli urobené. Ja sa ťa pýtam, že ako ty 

kontroluješ vlastne tú situáciu, keď mi povieš, že si v tom, že to bolo urobené a urobené to 

nebolo? Tak kontroluješ tú situáciu, alebo nie?  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

My sa tu rozprávame, čo sa stalo v pondelok, kedy sme si volali, či v piatok, alebo, akože to si 

nepamätáme, my sa nemáme potom ale o čom baviť. Pokiaľ budeš klamať takto do očí, tak 

akože odtiaľ potiaľ, ako pokiaľ mne niekto povie, že treba zavolať toho a toho pána, nech to s 

ním poriešia, kontaktovali ho, urobili to a zrazu si povieme, ale ja som tam nebol pri tom, on 

sám povedal, že bol si o tom informovaný a si na poslednú chvíľu musel odísť niekam. Mne to 

je jedno, že tam proste človek musí odísť, v poriadku, on tam bol a teraz zrazu povieme, že 

nebol som volaný, netušil som naposledy. Akože odtiaľ zase, tiež to má svoje hranice, ja 

vydržím veľa tých poloprávd a iných. Je mi ľúto, že tam neboli ukázané naozaj fotky, jak my 

máme vyčistené všetky naše kanály, máme to všetko pripravené, nachystané. To, že tam 

Trnavský kraj nemal nachystané všetky vyčistené časti, je pravda to, že to nemali podkopané a 

dočistené, je tiež pravda to, že to robili potom potme, je pravda, jednoducho, ale správca cesty 

sa stará o to, áno? My nemôžeme úkolovať, môžeme sa o tom rozprávať, môžeme to riešiť, ale 

akože asi tu dneska nebudeme 4 hodiny kvôli tomuto a ja robím to, že robíme postupné kroky 

k tomu, aby to bolo lepšie a lepšie.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Dobre. A máš pocit, že tie kroky, ktoré si urobil doteraz? Z toho, čo tam tečie stále tá istá voda, 

keď videl tam to porovnanie vedľa seba, ako to funguje, máš pocit, že tie kroky sú užitočné? 

Lebo ľudia nemajú ten pocit. Zaujíma ťa, čo si myslia ľudia? Ty povieš, že to sú polopravdy. 

Tak si to teda raz navždy vydiskutujme. Nemusíš so mnou telefonovať, urob jedno stretnutie so 

zápisom, to je to, čo ty nerobíš a potom nemusíme si obviňovať jeden druhého, či si to zobral 

tak, alebo či klamal, neklamal, toto nemusíme vôbec rozprávať. Urob to prekliate stretnutie 

spolu so všetkými, ktoré si mal dávno urobiť, a dneska sme sa o tom nemuseli vôbec baviť. To 

nie je moja kompetencia, to je tvoja kompetencia. Ty myslíš naozaj, že máš pocit, že ja sa chcem 

vyhnúť tomu stretnutiu s nejakým Schemmerom? Keď to nie si schopný sám ty vybaviť? Ja 

sem nepotrebujem poslať nejakého osemdesiatročného človeka, ktorý to musí riešiť. On je na 

dôchodku, ten človek. Jeho pani berie lieky z toho, že keď zaprší, tak sa bojí ísť tam si ľahnúť 

do postele. A je to len kvôli tej situácii, že to mesto nerieši.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Niektorí riešime veci kľudne, potom ich vieme riešiť, niektorí majú krízu a potom 

robia paniku. Ďakujem veľmi pekne. Ukončujem bod a prechádzame do bodu 20. Interpelácie. 

Takže ešte musíme uznesenie. Návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na 



vedomie Informáciu o protipovodňových opatreniach v meste Senica. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Prijatím, uznesenie bolo PRIJATÉ.  

Uznesenie č. 420: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

informáciu o protipovodňových opatreniach v meste Senica. 

H l a s o v a n i e : prítomných:16    za:16     proti:0   zdržalo sa:0   nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

Bod č. 20. Interpelácie 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ideme na bod Interpelácie, bod číslo 20. Prišla jedna písomná interpelácia od pani poslankyne 

Barcaj Drinkovej. Ohľadom chodníka na Rovenskej ulici, ktorý by sme chceli ešte tento rok 

realizovať, tzn. čiastočne. Čo sa týka nášho memoranda o porozumení a vzájomnej spolupráce 

so Západoslovenskou distribúciou, jedná sa najmä o lokality, kde je, kde sa nachádzajú stĺpy 

verejného osvetlenia, resp. kde sú stĺpy, elektrické vedenie je vedené stĺpovým systémom, nie 

v zemi, tým pádom na tieto stĺpy budú pridávané ďalšia kabeláž, aby mohol byť 

vysokorýchlostný internet dodaný aj do týchto ďalších lokalít. Takže zistím presnú lokalitu a 

samozrejme odpíšeme. Ďalší, kto sa prihlasuje do bodu interpelácie? Pán poslanec Kalman.  

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja sa najskôr chcem poďakovať zamestnancom Druhej Základnej školy, 

ktorí pripravili olympiádu troch základných škôl na veľmi vysokej úrovni a je vynikajúce, že 

deti, naše deti sa môžu stretávať s deťmi, s rovesníkmi z Česka a Poľska, obohacovať sa 

navzájom, je to vynikajúce. Druhé poďakovanie patrí komisii športu a mestskému kultúrnemu 

stredisku za zorganizovanie Záhoráckeho maratónu. Žiaľ, už veľa rokov je to jediný maratón v 

Trnavskom kraji. A o to je to cennejšie, že sa stále tomu venujeme. A je naozaj výborné, že 

Senčania vedia zorganizovať takýto športový podnik na tejto úrovni a osobitné poďakovanie 

patrí dobrovoľníkom, ktorí venujú svoj voľný čas športovcom. A prechádzam k interpelácii. 

Nadväzujem na moju otázku pri Vašej, pri Vašom rozpočtovom opatrení číslo 3/24, tam boli 

zvýšené Vaše výdavky reprezentačné, 11.800  EUR, a teda už vieme, že k 30.  6. boli tie 

výdavky spotrebované vo výške 11.241  EUR aj 59 centov, takže moja interpelácia je, na čo 

konkrétne boli vynaložené tieto prostriedky? Písomne ju dodám, ďakujem pekne. A ešte 

posledné k tomu, čo tu, čo sme toho boli svedkom, pán primátor. Naozaj sa usmievať sa, 

usmievať sa pri tak závažných veciach, ktoré Vám tu kolega opisuje, tak to je, ja neviem, čo sa 

dá na to konkrétne povedať, ale pri tom popise dobrovoľných hasičov, ktorí mali prvé čerpanie 

na Komenského ulici, tak bolo len povedané, že to bolo vyčerpávanie rodinného domu zo 

suterénu, tak ale nebola tam príčina povedaná. Príčina bola tá, že kanalizácia na Komenského 

bola úplne ucpatá. V šachte revíznej, v strede cesty chýbalo 10  cm a vyšlo by všetko po ceste 

až dole až na Štefánikovu ulicu. Našťastie prišli teda dobrovoľní hasiči, veľmi ochotní, prišla 

BVS-ka a začala sa prečerpávať a prečerpávalo sa tak, lebo nevedeli to prekrtkovať, tak natiahli 

vodu z tej zaplavenej šachty, prišli s vozom ďalších 50  m, vypustili ju do tej ďalšej šachty, 

ktorá bola voľná, tzn. tých 50  m bol ten problém. Ja som tu niekoľkokrát spomínal na tomto 

zastupiteľstve, že kanalizácie na Komenského ulici a Brezovej je v katastrofálnom stave. Žiadal 

som vás, aby ste podnikli všetky kroky, aby sa BVS na to pozrela. Výsledkom je, že 80 ročná 

pani, ktorá si nevie pomôcť v ničom, má suteréne pol metra vody. A hovorím tu o tom niekoľko 

rokov, je to presne to isté ako v Kunove. A neviem, že ako vás požiadať o to, že skúsme niečo 

robiť v tom, áno? To je všetko. Preto som Vám povedal, že aj som Vám písal, že zoženiem 



ľudí. Všetkým tam, kde som, v rade školy, kde som v správnej rade, všetkým som telefonoval, 

že som pri, keď mi povedia, že je nejaký problém, zoženiem ľudí, aby sme išli pomáhať. 

Všetkým som to povedal. Prečo to Vy neurobíte? Ja tomu nerozumiem, naozaj. Veď tí ľudia 

naši sú pripravení, aby jeden druhému pomohli. Vy sa, Vy sa usmievate, rozprávate s pánom 

prednostom a usmievate sa na tom, čo rozpráva kolega, alebo. Je to, je to proste, ľudsky je to 

nepochopiteľné.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Písomne odpovieme veľmi ťažko sa kľudne reaguje na polopravdy a zavádzania. Pán poslanec 

Podmajerský.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Pravdy a zavádzania, no, to je veľmi častý, častý argument na odpoveď. Ja poprosím, čo sa týka 

interpelácií, dopíšem teda písomne to, čo som hovoril v tom príspevku, čo sa týka povodní. 

Bola tu teda spomenutá informácia pod záhradkami, ľudia sa opakovane pýtajú na to, že v akom 

stave je tá situácia s tým prechodom pod záhradkami tej križovatky. Ja by som poprosil len 

písomnú informáciu stručnú, v akom to je stave, aké sú tam očakávania orientačne. Poprosím 

písomnú informáciu takisto o dolných surovinách vzhľadom na to, že sa neuskutočnila, teda 

aspoň ja neviem o tom, že by bol nejaké stretnutie kvôli tou situáciou s vodou, už budeme mať 

ďalšie výročie a poprosím ten problém, čo sme riešili, keď si bol aj na komisii výstavby, pán 

primátor, tak aby sa, ako sa vlastne vyrieši ten prejazd kamiónov? Aby teda, popíšem to 

písomne, podstata je teraz tá, deje sa to každý rok, nikto to s nimi nerieši a treba si sadnúť pred 

kampaňou, a to je jedno, či to bude zvoz pšenice alebo repy a s tými obhospodarovateľmi si 

sadnúť a upozorniť ich na to, keď máme spolu, alebo máte spolu dobré vzťahy, aby nám tú 

cestu nezničili, lebo či platí pod správu TTSK alebo pod Senicu,je úplne jedno vo finále, je to 

naša cesta a my po nej jazdíme, je z toho správny obchvat Senici v Kunove. Takže treba urobiť 

preventívne opatrenia a skúsiť sa ich na to spýtať alebo teda o to požiadať. Lebo boli tam, bola 

tam aj polícia, boli tam udelené pokuty, veľmi vysoké pokuty, ale realita bola taká, že tam v 

noci, čiže porušovali aj časť kľudu, porušovali tak isto zákaz vjazdu nákladným vozidlám a 

porušovali aj veľkosť nákladu, tzn. tú tonáž, tam jazdili poľnohospodárske stroje a nie vozidlá, 

ktoré patria teda, teda na cestu a vozili to zo senického PD a vozili to z polí Sanagra. Takže ja 

by som poprosil potom, že aby sa kontaktovali každoročne a ja ti to budúci rok potom, 

samozrejme, pripomeniem, ďakujem pekne.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Samozrejme, odpíšeme. Ja len poviem, že ešte aj na tej komisii odznelo, že jedno z tých 

družstiev neporušuje zákon a robí to v súlade so zákonom. A že druhý je pravdepodobne a 

dokonca pán poslanec to povedal, ty na tej komisii, takže mi to príde zvláštne, ale nevadí, 

budem, odpíšeme a bude to tak. Pán poslanec Hutta.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Faktická, pán poslanec Podmajerský.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

To, čo bolo, pán primátor, povedané, je úplná pravda, až na to, že to nie je, ako to prezentuješ, 

nechcem to ani povedať, lebo že to proste musíš to z toho vyčarovať, že niekto je ten zlý a nie 

ty, tak to si nechaj teda pre seba. Je pravda, že v prípade, že to vozidlo ide na cestu a nemá iný 

prístup, tak je to pravda. A tam nešli len odtiaľ a išli tam z troch stredísk, alebo z troch miest a 

išli tadiaľ úplne všetci. A mojou úlohou nie je zisťovať, kto tade išiel, mojou úlohou je 

upozorniť, lebo je to podnet občanov. Tomu asi rozumieme, áno? Tak to ostatné je úplne 

zbytočné. Ďakujem.  



Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Hutta.  

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Ja som sa chcel vyjadriť ešte k tomu predchádzajúcemu bodu, ale zrušil si už tú diskusiu, si ju 

ukončil, tak skúsim v tomto bode. Chcem sa spýtať, prebiehajú správy v tlači, že dotknuté 

samosprávy budú nejakým spôsobom finančne odškodnené. Hovorí sa o sume 15 000  EUR, 

keď som dobre počul, či na nejaký iný systém sa nabieha? Keď budeme vedieť počet alebo 

výšku tých financií, určite vieme, kam ich použijeme, akým spôsobom.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Sú kompenzačné opatrenia, sú tieto spôsoby. My sme už vyčísľovali škody, čo sa týka vecí, 

ktoré boli, pretože do konca včera to prišlo o štvrť na 12 s tým, že chceli, aby sme odpovedali 

do jedenástej. Takže akože chodia aj takéto správy, takže je to také, že potom nemôžete chodiť 

po všetkých sa hneď pýtať, keď vám príde o štvrť na 12, že do jedenástej, ale odpovieme.  

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Čiže poznáme systém rozdeľovania tých peňazí?  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Áno.  

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Lebo by som navrhoval, aby podstatná časť tých finančných, tých financií bola pridelená 

Dobrovoľnému hasičskému zboru. Pretože sám si videl, s čím pracujú, aj to tu už bolo 

spomínané, že určite tá technika nezodpovedá tomu, čo tí chalani robia, aj tie dievčatá tam. Čiže 

to by som chcel, aby sme nejakým spôsobom zadokumentovali, že podstatná časť tých financií, 

ktoré mesto dostane a bude ochotné rozdeliť, aby tá podstatná časť išla na činnosť 

dobrovoľného hasičského zboru, nielen na činnosť, ale aj na materiál, na všetko. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Ukončujem bod Interpelácie. 

 

Bod č. 21. Uznesenia prijaté na 12. zasadnutí MsZ 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 22. Uznesenia prijaté na dvanástom zasadnutí Mestského zastupiteľstva. 

Prosím návrhovú komisiu, aby potvrdila platnosť prijatých uznesení. Poprosím pána poslanca 

Pastuchu.  

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Návrhová komisia potvrdzuje, že Mestské zastupiteľstvo v Senici na svojom 

dvanástom zasadnutí konanom dňa 19. septembra 2024 prijalo uznesenia číslo 385 - 420.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujeme predsedovi návrhovej komisie za potvrdenie platnosti uznesení z dnešného 

rokovania Mestského zastupiteľstva. Prechádzame na bod 22, tzn. záver. Prajem vám všetkým 



krásny deň a verím tomu, že takéto výnimočné situácie, ako boli tento víkend, sa nám budú 

dlho, dlho vyhýbať. Pekný deň.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský, v. r.                                               JUDr. Marek Došek, v. r.       

       primátor mesta Senica                                                                  prednosta MsÚ            

   

 

 

 

                                                                                             

 

 

 

 

O v e r o v a t e l i a :  PhDr. Miriam Madunická, PhD.. v. r.   …………........................... 

                                                    

                          Mgr. Filip Lackovič, v. r.                         .………………….……….         

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka:  Adela Langová 

Zápisnica je napísaná na základe video záznamu. 

 


